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Te dni so misli vseh nas pri tovarišu Titu, saj mu vsi 
želimo, da bi čimprej ozdravel. Otroci osnovne šole 
Miha Pintar Toledo Velenje ter njenih podružnic Škale, 
Cirkovce in Plešivec so pripravili posebno izdajo svojega 
glasila Meteor, katerega so poslali tovarišu Titu. V njem 
so zapisali tudi tole: 

»Na naši šoli je veliko število učencev in delavcev — 
in kolikor nas je, toliko je želja za tvoje zdravje in sko-
rajšnje okrevanje. Preveč jih je, da bi Te obremenjevali z 
vsako posebej. Zato smo se odločili, da zberemo nekaj 
utrinkov v posebno izdajo našega šolskega glasila. Misli 
in želje pionirjev in mladincev Ti bodo povedale vse.« 

Misli in želje otrok so si podobne, saj vsi želijo 
dragemu maršalu, da bi čimprej ozdravel, nas še dolgo 
vodil v miru in sreči, saj ga imamo vsi zelo radi in ga 
potrebujemo. 

Duška Vrečar, 7. c.: »Iz oči Ti izžareva ljubezen do 
domovine, do vseh jugoslovanskih narodov. Vse to nam 
vedno dokazuješ. Radi Te imamo in Ti želimo čim-
prejšnje okrevanje. Pa ne samo mi, učenci osnovne šole 
Miha Pintar Toledo, tudi vsi drugi Ti to želijo iz vsega 
srca. TITO — to je beseda, ki nam pomeni največ: ljube-
zen, spoštovanje, medsebojno tovarištvo, vse to si nam 
dal, dragi maršal.« 

Robi Jeromelj, 3. b.: »TITO! Potrebujejo Te vsi 
narodi, ne samo naši, vsi na svetu. Mi smo ponosni, ker si 
naš. Vsi se učimo po Tebi. Želim, da bi se Ti vrnilo 
zdravje, da bi nas lahko še dolgo vodil v miru in sreči.« 

Erik Mohor, 2. a.: »Občudujem Te. Nikoli nisi pokazal 
svoje bolečine.« 

Melita Lindner, 7. c.: »Gotovo Ti je toplo ob misli, 
da toliko src bije zate. Žalostni smo, kadar si žalosten, 
veselimo se, kadar se veseliš. V urah samote, vedi, misli-
mo nate.« 

Tatjana Mravljak, 8. a: »Vsi delovni ljudje, učenci, 
dijaki. . . smo bili te dni v hudih skrbeh. Saj veš, tovariš 
TITO, da si nam potreben, še posebej sedaj, ko vladajo v 
svetu politični nemiri. Vedno si si prizadeval, da ne bi 
bilo nikjer sovraštva in da bi lahko v Jugoslaviji živeli 
mirno in lepo življenje. Za domovino si napravil več kot 
zmore človeška sila.« 

Aleš Rednak, 6. b.: 
ostanj trden tudi zdaj.« 

»Veliko težkih bitk si preživel, 

70. obletnica Edvarda Kardelja 

PISMO Z 80 PODPISI ZA TOVARIŠA TITA - Nekdanji 
politični zaporniki, internfranci  in ukradeni otroci iz velenjske 
občine so se v nedeljo dopoldne zbrali na vsakoletnem srečanju. 
Z njega so poslali pozdravno pismo tovarišu Titu z najboljšimi 
željami, da bi čimprej ozdravel. Na pismo seje vsakdo izmed njih 
tudi podpisal. 

Izjemna enkratna 
osebnost 

V Ljubljani je bilo 26. januarja skupno zasedanje vseh 
zborov skupščine SR Slovenije, predsedstva SRS in delegacij 
družbenopolitičnih organizacij ob 70. obletnici rojstva velikega 
revolucionarja, državnika in misleca Edvarda Kardelja. 

O Kardeljevem življenskem delu in njegovem pomenu za 
našo revolucijo in graditev SFRJ je govoril predsednik CK 
ZKS. France Popit. Med drugim je poudaril, da vzbuja veliko 
ustvarjalno delo Edvarda Kardelja pozornost ne le v Jugoslavi-
ji. temveč po vsem svetu, kajti Kardelj je tehtno odgovoril na 
mnoga velika, usodna vprašanja sodobnega sveta. V 69 letih 
svojega življenja je več kot pol stoletja posvečal analizi proble-
mov sodobnega sveta. S tem s i j e v zgodovini jugoslovanskih 
narodov in še posebej slovenskega naroda ter v zgodovini 
napredne misli človeštva pridobil mesto, ki bo ostalo trajno 
zapisano v boju delavskega razreda in vseh delovnih ljudi za 
osvoboditev dela in za svoboden razvoj vseh narodov. Edvard 
Kardelj je izjemna, enkratna osebnost, človek, ki je svojo 
revolucionarno misel in delo vgradil v temelje družbe novih, 
višjih možnosti. Zaradi tega in zaradi svoje človečnosti je postal 
zgled za to, kako dosleden in vztrajen mora biti naš vsakdanji 
boj za pravičnejše, človeka vrednejše odnose. Njegova misel in 
delo sta v marsičem merilo, s katerim preverjamo, do kod smo 
prišli in kaj moramo storiti, da bomo hitreje napredovali v 
začrtanih smereh našega nadaljnjega socialističnega samou-
pravnega razvoja. 

Edvard Kardelj je v vseh obdobjih revolucije zvesto stal 
ob Titu in za politiko, ki jo je ta poosebljal. Pokazal je nena-
vadno smelost v analizi razmer, pogum, k i je moral priti pogos-
to navzkriž s stalinističnimi šablonami in obrazci, s kakršnimi 
so tedaj mnogi ocenjevali pojave in dogodke v mednarodnem 
delavskem gibanju in v svetu sploh. To je bil nov način realne-
ga, dialektičnega presojanja situacije, ki se ni slepo podrejal 
direktivam od zgoraj. 

Stabilizacijsko ravnanje in ponašanje Seja izvršnega  sveta 

VSEPOVSOD IN VSAK TRENUTEK 0 uresničevanju 
O gospodarski stabilizaciji 

in o naših nalogah v tej zvezi 
zadnje dni pogosto razpra-
vljamo. Ocenjujemo delo in 
gospodarjenje preteklega leta 
ter se dogovarjamo za naloge, 
s katerimi se moramo spopri-
jeti v tem letu. 

Jasno je, da morajo sestan-
ke in načelne razprave čim-
prej zamenjati akcije, kon-

kretno stabilizacijsko ponaša-
nje. Samo z razpravami, s 
splošnimi opredelitvami, ki 
bi jih zapisli v stabilizcijske 
programe, naloge, ki so pred 
nami. ne bomo uresničili. 
Uresničevanje gospodarske 
politike, stabilizacijske pa, 
razumljivo terja nove napore, 
tudi odrekanje, pa seveda 
drugačen način dela in rav-

Mozirje 

Kritično 
o načrtovanju 
V ponedeljek so se na redni 

seji sestali člani izvršnega sve-
ta skupščine občine Mozirje. 
Največ pozornosti so name-
nili razpravi o resoluciji o 
družbenoekonomskem raz-
voju občine za obdobje 
1976-1980 v letu 1980. Poleg 
tega so se podrobno seznanili 
z oceno letnih načrtov vseh 
nosilcev načrtovanja Gornje 
Savinjske doline. Oceno je 
pripravil oddelek za gospo-
darstvo in finance  v obliki 
resnično kritičnega pregleda 
vseh slabosti in pomanjklji-
vosti. ki jih resnici na ljubo, 
zares ni malo. 

Člani izvršnega sveta so 
obravnavali še osnutek do-
govora o uresničevanju druž-
bene usmeritve razporejene-
ga dohodka ter oblikovanja in 
porabe sredstev za osebne 
dohodke in skupno porabo v 
letošnjem letu. Na koncu so 
sprejeli še samoupravni spo-
razum o združevanju sredstev 
skupnih rezerv občine 
Mozirje in odlok o ukinitvi 
nekaterih skladov v občini. 

J. P. 

Letošnja huda zima je povzročila neprijetnosti tudi v Tovarni gospodinjske opreme 
Gorenje, saj se je verjetno pod težo snega ponoči, 16. januarja 1980 porušila streha nad 
emajlirnico tozda Kuhalni aparati. 

Čeprav so morali proizvodnjo v tem delu tovarne ustaviti, pa delavci niso ostali 
praznih rok. Takoj so se sporazumeli, da bodo z delom nadaljevali v tozdu Štedilniki, kjer 
so jim takoj odstopili montažni trak, delavci pa so že naslednji dan po nezgodi začeli z 
delom v novem okolju. 

S tem so delavci Gorenja znova izkazali delavsko solidarnost, povezanost in enotnost. 
(hj) 

Na totografiji:  delavci iz tozda Kuhalni aparati so se kmalu privadili novemu 
tekočemu traku in dosegali postavljene norme. V Gorenju računajo, da bodo streho 
popravili in pripravili vse potrebno za proizvodnjo najkasneje dO 25. februarja  1980. (hj) 

hj. 

iianja. 
Ub tem kaže vendarle 

znova opozojiti, da v Šaleški 
dolini dokaj dobro poznamo 
najpomembnejše gospodar-
ske težave in tudi vzroke 
zanje. Odražajo se zlasti v 
ekstenzivni proizvodnji, neu-
rejenih dohodkovih odnosih 
znotraj slovenskffga  elektro-
gospodarstva, pa v neizpol-
njenjem sistemu nagrajeva-
nja po delu, da posebej ne 
omenjamo neenakomerno 
porazdelitev izvoza, neureje-
ne odnose med delovnimi 
skupnostmi in tozdi v večini 
organizacij' združenega dela 
itn. 

To je gotovo dobra osnova 
za naše delo in obnašanje pri 
uresničevanju gospodarske 
politike v letu 1980. Za razre-
šitev težav, ki smo jim priče, 
moramo izoblikovati kon-
kretne akcijske programe 
programe našega dela in 
obnšanja, saj je to zagotovo 
najboljša pot za odpravo 
slabosti. Seveda pa bo treba 
poslej sproti preverjati ures-
ničevanje nalog. Dejstvo je, 
da so bili že pred časom 
sprejeti tudi stabilizacijski 
programi, vendar vseh nalog, 
ki smo jih vanje zapisali, 
nismo uresničili, verjetno tu-
di zato. ker so bili programi 
preveč splošni, določeni pa 
tudi niso bili nosilci posamez-
nih nalog! 

Stabilizacijsko ravnanje in 
obnašanje mora biti poslej 
prisotno resnično vsepovsod 
in ob vsakem trenutku. Le 
tako bomo za daljše obdobje 
stabilizirali gospodarske to-
kove ter pospešeno in učinko-
vito samoupravno obvlado-
vali in razrešvali težave in 
protislovja našega gospodar-
skega in družbenega razvoja. 

(Ma) 

Osrednja točka ponedeljkove 54. 
seje izvršnega sveta skupščine občine 
Velenje je bila obravnava analize 
uresničevanja družbenega plana 
občine Velenje v obdobju 1980 z 
analizo možnosti razvoja občine v letih 
1981—1985. 

Ob sprejemanju družbenega plana 
občine Velenje za obdobje 
1972—1980 smo kot najpomembnejše 
razvojne naloge zapisali krepitev re-
produkcijske sposobnosti gospodar-
stva, izboljševanje zunanjetrgovinske 
menjave, kvalitetno združevanje po-
sameznih organizacij združenega dela. 
usmeritev v porabo domačega repro-
dukcijskega materiala, spodbujanje 
modernizacije poslovanja, nadaljnji 
razvoj infrastrukturnih  dejavnosti, 
izobraževanje kadrov, krepitev razis-
kovalne dejavnosti in socialne var-
nosti. spodbujanje razvoja manj raz-
vitih območij ipd. Analiza uresniče-
vanja teh nalog, ki jo je obravnaval 
občinski izvršni svet pa kaže, da se na 
primer na področju družbeno eko-
nomskih odnosov še srečujemo z ne-
naterimi odprtimi vprašanji (dohod-
kovna povezanost proizvodnje in 
trgovine), da je bila reprodukcijska 
sposobnost slaba in da so bile inves-
ticij e v veliki meri odvisne od kreditov. 

Skladno z intenzivnim razvojem pro-
izvodnje se je nekaj nad dogovorjeno 
stopnjo povečevalo zaposlovanje. Za-
beležili smo 10.3 odstotno rast realne-
ga družbenega proizvoda, izvoz pa je 
vrednostno narastel za 25 odstotkov ali 
približno 3 odstotke več, kot smo za-
pisali v družbeni načrt. Bruto osebni 
dohodki so vrednostno zrastli višje kot 
produktivnost, naslednja analitična 
ugotovitev pa je slabitev ekonomič-
nosti poslovanja in brzdanje vseh vrst 
porabe na dogovorjenih stopnjah. Si-
cer paje za obdobje 1972—1980 zna-
čilna hitra gospodarska rast, ki občino 
Velenje uvršča med najrazvitejše v 
Sloveniji in spodbudno dejstvo, da 
bodo programi krajevnih skupnosti 
uresničeni skoraj v celoti. Možnosti 
razvoja občine v letih 1981 — 1985 so 
vključene in sprejete z razvojnimi 
smernicami za to obdobje, celotno 
analizo pa bo izvršni svet posredoval 
delegatski skupščini in združenemu 
delu. Na ponedeljkovi seji so člani 
izvršnega svela obravnavali še delovne 
teze družbenega dogovora o ukrepih 
za omejevanje splošne porabe v 
občinah v letu 1980. 



Gorenje Posvetovanje o negativnih odnosih odraslih oseb do otrok 

Pomemben delež 
slehernega 

Narediti več 
za vzgojo otrok 

Z varčevalnimi ukrepi do ustalitve 
gospodarskih gibanj — Priprave 
za javno razpravo o zaključnih 
računih — Izhodišča za 
srednjeročne načrte 

Gospodarska stabilizacija je 
osrednja tema razprav tudi v 
številnih delovnih sredinah Gore-
nja v Velenju. O tem zavzeto 
razpravljajo delavci v samouprav-
nih organih, na občnih zborih 
sindikata in v osnovnih organiza-
cijah zveze komunistov. Sestajajo 
se dgovorni sodelavci in že snujejo 
ter preverjajo predloge za izbolj-
šanje poslovnega uspeha. V znaku 
razprav o stabilizacijskih prizade-
vanjih, pripravljenosti, na izvaja-
nje letošnjih stabilizacijskih reso-
lucij in drugih cen in ukrepov je 
minil tudi posvet predstavnikov 
Gorenja z vodstvom Izvršnega 
sveta skupščine in družbeno poli-
tičnih organizacij občine Velenje, 
Jne 24. januarja 1980. 

Na posvetu smo lahko prisluh-
nili izhodiščem občinske resolucije 
in številnim nalogam občinskega 
izvršnega sveta občinskega sveta 
in vodstev družbenopolitičnih 
organizacij. Prav tako so pred-
stavniki Gorenja temeljito pred-
stavili svoje načrte in prizadevanja 
na področju gospodarske 
stabilizacije, do katere vodi pot 
skrbnega varčevanja na vseh 
področjih. 

Tudi letos bodo v Gorenju 
organizirali temeljito razpravo o 
poslovnem uspehu v preteklem 
letu. V akcijo je vključen sindikat, 
imenovani so koordinacijski 
odbori v tozd ter pripravljen načrt 
za celotno dejavnost na tem 
pomembnem področju. Poslovod-
ni organi bodo morali čimprej 
pripraviti informacije  o poslov-
nem uspehu sleherne temeljne 
organizacije in delovne skupnosti 
skupnih služb. V tovarniškem 
Informatorju  bodo objavili 
poročila vodij tozdov in DSSS, 
ki naj bodo spodbuda za javno 
razpravo v sindikalnih skupinah. 
Hkrati bodo pripravljali predloge 
za delitev dohodka, o čemer bodo 
potekale razprave na zborih de-
lavcev. Na sejah delavskih svetov 
bodo delegati potrjevali tudi po-
trebne ukrepe, s katerimi bodo 
morali računati pri nadaljnjem 
delu v letu 1980. 

V Gorenju pričakujejo živahno 
razpravo o poslovanju v letu 
1979. Najpomembnejše ugotovitve 
bodo strnili v izhodišča za sestavo 
podrobnih načrtov, kako utrditi 
stabilizacijska prizadevanja in 
izboljšati poslovni uspeh. Zato 
bodo vodili podrobne analize in 
posameznih delovnih sredinah 
ocenili svoj položaj. Glavno skrb 
bodo morali nameniti tistim 
področjem, s katerimi se naj-
večkrat srečujejo. Tisti, ki izva-
žajo, bodo morali spregovoriti o 

nadaljnih izvoznih možnostih. 
Drugi posvetiti pozornost pogo-
jem poslovanja, zaposlenosti in 
kadrom, zalogam in izkoriščanju 
delovnega časa. Pred delavci bodo 
morali kritično spregovoriti o 
delu, uspehih in neuspehih. 

V Gorenju se namreč že sedaj 
zavedajo, da je bil položaj že v 
letu 1979 izredno težaven. Močno 
so občutili podražitve osnovnih 
surovin in reprodukcijskega mate-
riala. Za svoje končne izdelke na 

stimulativno nagrajevanje po delu 
— količini in kakovosti. Zavzeli se 
bodo /a /manjšanje bolniškega 
izostanka in sploh za zmanjšanje 
zastojev v proizvodnji. Opozorili 
so že na produktivnost v sprem-
ljajoči proizvodnji z izboljšano 
organizacijo dela, še posebej v 
delovnih skupnostih skupnih 
služb, kjer bodo zaostrili 
odgovornost za izvajanje nalog. 

s 
V varčevanju vidijo v Gorenju 

i udi eno izmed bistvenih nalog na 

Skrb za otroke se ne konča z letom 
otroka — Programi naj bi pripo-
mogli k odpravi tega negativnega 
pojava v naši družbi 

Občinska konferenca  SZDL in 
občinska zveza prijateljev mladine 
sla v sredo, 23. januarja organi-
zirala posvetovanje o negativnih 
odnosih odraslih oseb do otrok. 
Posvet naj bi na osnovi zbranih 
podatkov osvetlil problematiko, ki 
ogroža vsestranski razvoj naših 
otrok in opredelil nadaljnje možne 
in sprejemljive akcije. 

Predsednik OK SZDL Velenje 
Tone Šeliga je uvodoma poudaril, 
da se skrb za otroke ni končala z 
leiom otroka, ampak da se 
nadaljuje tudi v prihodnje. Odnos 
do otrok je odnos do prihodnosti 
človeštva. Če želimo, da bomo 
ustvarili svet miru, prijateljstva, 
enakopravnosti in socialne pravič-
nosti, moramo to zagotoviti našim 
otrokom že zdaj. V Sloveniji je bilo 

v treh letih obravnavanih 55000 
otrok in mladoletnikov, ki so bili 
prikrajšani za normalno družinsko 
življenje. Velika večina izhaja iz 
nepopolnih družin ali družin, v 
katerih se starši vdajajo alkoholu. 
Število pa se nenehno veča. V 
velikem porastu je tudi število 
otrok in mladoletnikov, pri katerih 
prihaja do vedenjskih motenj. Kar 
85 % mladoletnih kršiteljev zakona 
je starih od 14 — 18 let. Vendar so 
to samo registrirani primeri. Pred-
stavniki osnovnih šol velenjske 
občine, vzgojno varstvenih usta-
nov, šolskega dispanzerja zdrav-
stvenega doma Velenje in postaje 
milice so menili, da bi morali storiti 
korak dalje v temeljni celici naše 
družbe — v družini. Izboljšati bi 
morali sodelovanje med ustanova-
mi, saj so ti medsebojni stiki precej 
šibki. Pretok povratnih informacij 
je zelo slab, prepočasni pa so tudi 
ukrepi. Starši se vse premalo zave-
dajo pomena vzgoje, zato so 

prisotni menili, da bi morali osve-
ščati občane preko javnih občil, pa 
tudi preko glasil, po katerih občani 
množično posegajo. Svoj delež k 
izboljšanju odnosov pa bi naj, po 
mnenju prisotnih, prispevale kra-
jevne skupnosti, hišni sveti, stano-
valci, sosedje, pa tudi družbena 
samozaščita. Tudi delovne orga-
nizacije bi morale pokazati več 
razumevanja, zlasti njihove social-
ne službe. Sodelovati bomo morali 
tudi pri urbanističnih načrtih, da 
bodo ti pri gradnji vključevali 
igrišča in druge objekte za otroke. 
Nujno pa bi morali ustanoviti v 
naši občini svetovalno službo za 
mladoletnike, v kateri bi moral biti 
psiholog, socialni delavec in zdrav-
nik. 

Na podlagi sprejetih sklepov — 
stališč bodo vse institucije naredile 
lastne programe, s katerimi bodo 
pripomogle k odpravljanju tega 
negativnega pojava v naši družbi. 

T. K. 

Prometna varnost v celjski regiji 

V Gorenju so že sprejeli vrsto predlogov, kako potrditi stabilizacijska 
prizadevanja. (foto:  H. Jerčič) 

ne morejo v celoti uveljaviti zah-
tevkov po višjih cenah. Na tak 
način je njihov kos kruha vedno 
lanjši. Prav zaradi tega se zave-
dajo, da je pomembna sleherna 
drobtinica. To so delavcem tudi 
povedali in pričakujejo tudi od 
vsakega sodelavca določen prispe-
vek k uresničitvi nalog na 
področju varčevanja. 

Ustrezne službe so že pripravile 
predloge potrebnih ukrepov za 
izboljšanje poslovanja. Delavci se 
morajo zavedati vpliva na 
proizvodne in režijske stroške, ki 
jih morajo obdržati v načrto-
vanih okvirih in sproti spremljati 
njihovo gibanje. 

Kaj pomeni en odstotek privar-
čevanih materialnih stroškov v 
Gorenju? To je pet starih milijard 
dinarjev pri predvideni vrednosti 
proizvodnje v letu 1980! Seveda 
pa ne bodo vse pozornosti posve-
tili samo tem, temveč tudi vsem 
režijskim stroškom. Pospešiti 
morajo ludi razvoj novih proizvo-
dov in novosti, čimprej upeljati v 
redno proizvodnjo. Kot pomem-
ben prispevek poslovne uspešnosti 
bodo morali fizično  produktivnost 
povečati za več kot deset od-
stotkov. Pri tem bodo preverjali 

poti do stabilizacije v našem 
gospodarstvu. Zavzeli se bodo za 
izvrševanje tistih nalog, na katere 
imajo sami vpliv. Hkrati pa so 
opozorili tudi na to, da so posta-
vi lis smele načrte prav na 
področju izvoza, pri izvrševanju 
vseh teh nalog pa se srečujejo s 
težavami, ki jih sami ne morejo 
premostiti. 

Pri tem so poudarili, da zaradi 
varčevalnih ukrepov ne bi smelo 
priti do zastojev v razvoju in 
obnovitvenih procesih. Zato bodo 
temeljilo pretehtali vsakršna 
vlaganja. Vedeti namreč 
moramo, katerim področjem 
bomo dali prednost • 

Ko v Gorenju ocenjujejo 
današnji gospodarski trenutek, se 
zavedajo vse resnosti položaja. 
Zato tehtnih ocen v teh dneh ni 
manjkalo na občnih zborih in 
sestankih osnovnih organizacij 
sindikata, z njimi pa se bodo de-
lavci Gorenja srečali še na zborih 
delavcev. Znova bo spregovorilo 
nekaj tisoč delavcev in njihovim 
mnenjem, načrtom in smelim 
programom nadaljnjega razvoja 
bo veljalo še enkrat prisluhniti. 

H. Jerčič 

Prevelik 
cestni davek 

Podatki o prometni varnosti na 
cestah celjske regije v lanskem 

letu so vse prej kot spodbudni. 
Število žrtev in prometnih nesreč v 
primerjavi z letom poprej sicer ni 
večje, še vedno pa je preveliko in 
kliče po odgovornosti vseh, ki 
lahko v plivamo na boljšoprometno 
varnost. 

Po cestah osmih občin celjske 
regije je ob koncu preteklega leta 
vozilo 74.917 registriranih mo-
tornih vozil ali približno 12 
odstotkov več kot ob izteku leta 
1978. Taka gostota prometa, drugi 
objektivni prometni pogoji in ne-
pravilno vodenje udeležencev v 
prometu so v letu 1979 povzročili 
na območju celjske regije 928 
prometnih nesreč ah 12 manj kot v 
letu 1978. V 845 nesrečah je prišlo 
do telesnih poškodb, v 84 nezgo-
dah s smrtnimi posledicami pa je 
umrlo 94 oseb. kar pomeni 5 manj 
kot leto prej. Na 1000 registriranih 
motornih vozil se je torej zgodilo 
13 prometnih nesreč. Med 
žrtvami so na cestah celjske regije 
lani ugasnila tudi življenja štirih 
otrok. Na brezbrižnost in samo-

voljo za volanom kaže tudi po-
datek. da je med povzročitelji 
nesreč kar 89 odstotkov domačih 
voznikov, takih torej, ki prometne 
razmere poznajo, največ nesreč so 
povzročili vozniki osebnih vozil, 
vozniki koles z motorjem in pešci 
(med žrtvami jih je 32) . Naj-
bolj črni dnevi so ponedeljek, sre-
da in nedelja najpogostejši vzroki 
nesreč pa neprimerna ali preko-
račena hitrost, izsiljevanje pred-
nosti. vožnja pod vplivom alko-
hola in nepravilno prehitevanje. 
Mnogo cest je v zelo slabem sta-
nju. vse več nesreč pa je tudi na 
manjših lokalnih cestah. Pojav-
ljajo se nove črne točke, kijih bo 
potrebno čimprej odpraviti. Taki 
odseki so na primer cesta Celje-
Zajesovnik, Črnova-Vinska gora. 
cesta skozi Tremarje, Šentjur in 
Mozirje ter drugi kraji, kjer je 
največ nesreč. 

Med lanskoletnimi nesrečami 
je bilo tudi 38 primerov pobegov 
in le treh med pobeglimi še niso 
izsledili. Sicer pa organi za no-
tranje zadeve ocenjujejo, da so za 
prometne varnosti prispevali vse, 
kar je bilo v njihovi moči. Na 
cestah so bili predvsem pomoč-
niki in usmerjevalci, kar pa seveda 

ne pomeni, da niso kaznovali 
kršilcev zakonov. Miličniki so v 
letu 1979 izrekli 20885 opozoril ali 
11,3 odstotka več kot v letu 1978, 
vložili so 11754 predlogov za 
uvedbo postopka za hujše pre-
krške. mandatne kazni pa so iz-
rekli 30817 udeležencem v pro-
metu. Odvzeli so tudi 1422 pro-
metnih in 1907 vozniških dovo-
ljenj. od tega 135 poklicnim vo-
znikom. Vseh ukrepov je bilo 
78542 ali povprečno 87 na eno 
prometno nesrečo. Zanimiv je 
tudi podatek, da so zalotili kar 
2021 takih, ki so vozili motorna 
vozila brez vozniškega dovolje-
nja. 

Vsi ti podatki kažejo, da pro-
metna varnost resnično zasluži 
vso pozornost ne le organov UJV, 
temveč tudi vseh ostalih strokov-
nih služb in slehernega člena 
v samozaščitnem sistemu, da bi 
omilili to žalostno statistiko. Več 
prometne vzgoje v šolah in dru-
god. več razsodnosti za volanom, 
več samozaščite zavesti na sle-
hernem vestnem kilometru bo k 
temu lahko bistveno pripomoglo. 

J. Krajnc 

REK Velenje 

Sedmo srečanje racionalizatorjev 
V minulem letu so v rudarsko-

elektroenergetskem kombinatu 
Velenje registrirali 59 predlogov 
racionalizacij — Ekonomski 
prihranek znaša skoraj osemnajst 
milijonov tristo tisoč dinarjev — 

Doseženi uspehi so tudi rezultat 
velikega interesa samoupravnih 
organov in družbenopolitičnih or-
ganizacij v delovnih organizacijah 
kombinata za inovacijsko 
dejavnost. — Še večjo pozornost 
morajo nameniti hitrejši obrav-
navi prispelih predlogov in 
ustanovitvi strokovnih služb za 
inovacije. 

Tc5 so le nekatere ugotovitve, o 
kalerih so razpravljali racionaliza-
torji iz sozda Rek Velenje v 
petek, 25. januarja, na sedmem 
srečanju. 

Po številu nagrajenih 
racionalizacijah je na prvem 
mestu delovna organizacija RLV, 
v kateri so uresničili 28 takšnih 
racionalizacij, za njo Elektro-
sirojna oprema s 26 nagrajenimi 
racionalizacijami, TE Šoštanj s 
iremi in Plastika z dvema nagra-
jenima racionalizacijama. 

Pri realizaciji prijavljenih 
racionalizacij je sodelovalo 74 
delavcev, kar je v primerjavi s šte-
vilom vseh zaposlenih res komaj 

dober odstotek. Vendar je razve-
seljivo, da se je lani z racionali-
zacijami ukvarjalo kar 20 od-
stotkov več delavcev kot leto prej. 
Takšno stopnjo povečanja števila 
sodelujočih so racionalizatorji na 
petkovem srečanju pripisali pred-
vsem velikemu interesu za spod-
bujanje inovacijskih dosežkov, ki 
ga kažejo tako poslovodni organi 
kakor tudi samoupravni organi in 
družbenopolitične organizacije v 
delovnih organizacijah kom-
binata. Ta interes se na primer 
vidi tudi v tem, da so delovne or-
ganizacije v kombinatu združile 
270 tisoč dinarjev tudi za priredbo 
tradicionalne razstave jugoslovan-
ske delavske ustvarjalnosti na 
Reki, poleg tega pa na tej razstavi 
prikazale tudi svoje ustvarjalne 
dosežke. 

Priznanja, ki so jih prejele (zlato 
plaketo za celotno inovacijsko 
dejavnost v okviru sozda Rek 
Velenje in dve srebrni plaketi za 
posamezni inovaciji), so močna 
spodbuda za njihova nadaljnja 
prizadevanja v novatorstvu in 
racionalizatorsivu. 

Na večjo množičnost pri izdelavi 
iiun..ciJOnih predlogov sla po 
mnenju prisoinih na petkovem sre-
čanju nedvomno vplivala tudi 

nova pravilnika o izumih, tehni-
čnih izboljšavah in koristnih pred-
logih, ki so ju lani sprejeli delavci 
delovnih organizacij RLV in 
Elektrostrojne opreme. Posebno 
pa tile dve novosti v RLV so se 
odločili, da bodo nagradili vsak 
koristen predlog. Torej tudi ti-
hega, ki ga avtor ne more sam 
dodelati in realizirati, temveč je to 
treba prepustiti strokovnim 
službam. V Elektrostojni opremi 
pa so ustanovili aktiv za spod-
bujanje množične inventivne 
dejavnosti, ki skupaj s komisijo 
/a racionalizacije spodbuja delo 
racionalizatorjev za čim hitrejši 
potek postopka registracije do 
uveljavitve predloga inovacij. 

Kljub nekaterim praktičnim 
uspehom, ki so jih dosegli, pa 
racionalizatorji v sozd Rek 
Velenje, še niso zadovoljni. 
Njihovi načrti merijo še više in z 
njimi ludi kritičen odnos do 
nekaterih neuresničenih nalog, 
/nova so na primer opozorili, 
da so dokaj nemočni v svojih 
prizadevanjih za ustanovitev pose-
bne strokovne službe na ravni se-
stavljene organizacije, ki bi se po-
klicno ukvarjala z izpopol-
njevanjem in uresničevanjem , 
predlogov inovacij in tako reši-

la problem še vedno 
dolgotrajnega postopka od prijave 
do uveljavitve inovacij v 
proizvodnji. Poudarili so, da pri 
ustanavljanju te službe ne gre za 
odpiranje novih del in nalog, ki bi 
prispevale samo k rasti stroškov, 
ampak za zagotovitev stalnega in 
vedno pomembnejšega vira 
dohodka iz intimne dejavnosti; 
hkrati pa da gre za pospeševanje 

humanizacije dela in delovnih 
razmer, ki ji vrednosti sploh ni 
mogoče izračunati v dinarjih. 

T9 opozorilo so racionalizatorji 
v Rek Velenje vključili tudi v 
sklepe petkovega srečanja. Poleg 
lega so v sklepih srečanja 
opomnili ludi na potrebe, kot sta 
združevanje sredstev temeljnih in 
delovnih organizacij za razvoj 
inovacijske dejavnosti in povezo-
vanje inovatorjev tudi na ravni 
ožje in širše družbenopolitične 
skupnosli. 

Srečanje pa so končali s 
sprejemom pozdravnega pisma za 
največjega vzornika vseh delovnih 
ljudi in občanov v naši 
domovini — tovariša Tita, v 
katerem so mu poleg drugega 
zaželeli čim hitrejše okrevanje. 

Bojan Ograjenšek 

R U D A R S K O ELEKTROENERGETSKI 
K O M B I N A T VELENJE 

Rudnik lignita Velenje 
Kadrovsko — splošni sektor 

Komisija za delovna razmerja pri DSSS DO RLV 

OBJAVLJA 
dela in naloge 

VODJA PROJEKTIRANJA 
IN KONSTRUIRANJA 

(v sestavi elektro-strojnega sektorja DO RLV) 

Pogoji: 

— visoka ali višja strokovna izobrazba strojne smeri; 
— strokovni izpit za delo v metanski jami. 

Kandidati naj vložijo pismene prijave na objavo z ustrezno doku-
mentacijo v roku 15 dni po objavi na naslov: Kadrovsko-splošni 
sektor DO RLV. 

Prijavljene kandidate bomo pismeno obvestili o izbiri 30 dni po 
preteku objave. 



Elektrokovinarski obrati Uresničili vse naloge 

Bistveno povečujejo proizvodnjo 
V letošnjem letu je temeljna 

naloga naših organizacij združe-
nega dela, torej vseh delavcev ter 
njihovih organizacij in organov, 
uspešno uresničevanje politike 
gospodarske stabilizacije. 

Osnova za trajnejše uspehe na 
tem področju pa so gotovo hitrejše 
uveljavljanje samoupravnih druž-
benoekonomskih odnosov, uve-
ljavljanje samoupravnega družbe-
nega načrtovanja ter poglabljanje 
odgovornosti in vpliva delavcev pri 
gospodarjenju z družbenimi sred-
stvi in razporejanju ustvarjenega 
dohodka. 

Problem globalnih nesorazmerij 
med družbeno potrošnjo in 
proizvodnjo ter blagovnimi in 
kupnimi skladi je ob administrativ-
nem ne pa planskem usmerjanju 
gospodarstva, povzročil trenutno 
nestabilnost našega gospodarstva 
in trga. Delovne organizacije so 
doslej zaradi gospodarskega polo-
žaja, ki jim je to omogočal preveč 
investirale, razvijale ekstenzivno 
proizvodnjo, povečevale osebne 
dohodke mimo produktivnosti dela 
ter premalo izkoriščale notranje 
rezerve. Sedanji stabilizacijski 
ukrepi, ki v bistvu niso novi, saj 
smo o njih v prejšnjih letih, žal, le 
razmišljali in razpravljali, pa bodo 
omogočili normalne razmere delo-
vanja družbenega gospodarstva. 
Stabilnejša poslovna politika pa bo 
gotovo prispevala k hitrejšemu raz-
voju proizvajalnih sil. 

Ukrepe za izboljšanje poslovanja 
v letošnjem letu ter prihodnjem 
srednjeročnem obdobju načrtujejo 
in sprejemajo tudi organizacije 
združenega dela naše občine. 

Tokrat smo pogovor pripravili v 
tozdu EKO Rudarskega šolskega 
centra. Spregovorili smo predvsem 
o aktualnih nalogah, načrtu za 
letos ter v srednjeročnem obdobju 
1981-85. 

Na RŠC so se priprav na izdelavo 
srednjeročnega načrta lotili že v 
maju lani. 

„Da bi zagotovili podružbljanje 
načrtovanja ter vsega dela," je 
dejal direktor tozda EKO Franc 
Novak, „je bila organizirana vrsta 
srečanj s predstavniki osnovnih 
organizacij zveze sindikatov, zveze 
komunistov, individualnimi poslo-
vodnimi organi in predstavniki 
strokovnih služb. Seznanili smo jih 
z vsebino in metodo srednjeročnega 
načrta ter jih opozorili, da je to 

celovito planiranje pogojev dela in 
življenja delovnih ljudi inobčarov, 
ki so zaposleni v naši organizaciji 
združenega dela." 

Tej prvi fazi  priprav je sledil 
seminar, kjer so že konkretno 
spregovorili o nalogah posameznih 
družbenopolitičnih organizacij ter 
samoupravnih organov. Se v 
lanskem letu je bila izdelana pro-
gramska usmeritev temeljnih orga-
nizacij, na osnovi le-te pa analize 
razvojnih možnosti Rudarskega 
šolskega centra. 

In kateri so bistveni elementi 
srednjeročnega načrta? 

Ena od temeljnih nalog je pre-
usmeritev strukture delavcev v 
korist srednje in visoko izobraženih 
kadrov, to pa bo tudi osnova za 
naslednjo nalogo, posodobitev 
tehnologije in uvajanje avtomatizi-
rane proizvodnje ter usmeritev na 
ekološko čiste programe. Poseben 
poudarek je v srednjeročnem pro-
gramu namenjen izvozu, katerega 
cilj ni le zadovoljevanje potreb po 
devizah, ampak postaja izvoz ena 
od sestavin razvoja temeljnih 
organizacij materialne proizvodnje 
Rudarskega šolskega centra. Vsi 
programi, ki jih načrtujejo za 
naslednje srednjeročno obdobje, so 
v analizi pokazali, da so zanimivi 
za Jugoslavijo in nekatera druga 
svetovna tržišča, potrdilo temu pa 
so sedanje proizvodne možnosti ter 
izvozni rezultati v preteklem letu. 

Na domačem in tujem tržišču 
pričakujejo zadovoljive rezultate 
predvsem pri nadaljnjem razvoju 
prehrambene tehnologije, pri 
proizvodnji opreme za perutninar-
stvo in prašičerejo. 

V EKO so plan doslej v glavnem 
dosegli in zato lahko tudi v letoš-
njem letu upajo, da ne bo bistvenih 
odstopanj od načrtovanih predvi-
devanj. Za zadnje leto srednjeroč-
nega obdobja pa so v temeljnih 
organizacijah pri planiranju uvedli 
še novo kvaliteto. Doslej so plani 
vedno upoštevali določeno infla-
cijo, rast osebnih dohodkov, 
materialnih stroškov in gotovih 
izdelkov. Letos pa planirajo z 
realnimi stroški, z dejanskimi 
cenami ter povečanimi osebnimi 
dohodki, ki seveda temeljijo na 
povečani produktivnosti. Ocenju-
jejo, da je plan realen, čeprav naj 
bi se celotni prihodek povečal za 50 

odstotkov. K temu povečanju naj 
bi največ prispevala proizvodnja 
prehrambene tehnologije, ki je lani 
ustvarila sto milijonov prihodka, 
letos pa naj bi s proizvodnjo le te 
pridobili 300 milijonov prihodka. 
Povečanje izgleda nerealno, vendar 
v tozdu LKO zagotavljajo, da je 

.večina proizvodnje že prodana in 
bo tako celotni prihodek dosežen. 
V načrtu za letošnje leto so 
vključena tudi stabilizacijska priza-
devanja, ki so usmerjena predvsem 
k povečanju produktivnosti in 
bodo zato ves poslovni sklad ter 
sredstva za amortizacijo v glavnem 
namenili za posodabl janje 
proizvodne tehnologije. Velike 
težave pa so z materialnimi stroški. 
V tozdu vlagajo velike napore, da 
bi našli ustrezna nadomestila za 
materiale, ki so iz uvoza oziroma, 
da bi določene dražje materiale 
nadomestili s cenejšimi ter tako 
obdržali stroške na takšni višini, ki 
šc omogoča stopnjo akumulativ-
nosti. 

Posebna naloga ostaja tudi 
nadaljnje razvijanje inovacijskega 
področja, kateremu v zadnjem času 
niso posvečali dovolj pozornosti, 
sedaj pa nameravajo področje 
inovacij vključiti v sistem delitve 
dohodka in osebnih dohodkov ter 
tako omogočiti nadaljnji razvoj te 
dejavnosti v njihovi sredini. In še 
nečemu so posvečali precej pozor-
nosti. Ureditvi dohodkovnih odno-
sov oziroma delitve dela med tozdi 
in delovno skupnostjo skupnih 
služb. Pripravili so že sistem ovred-
notenja dela delavcev v skupnih 
službah ter ugotovili opravila, ki 
jih mora ta služba opraviti za 
temeljne organizacije. V kratkem 
nameravajo sprejeti tudi samo-
upravni sporazum. 

Omenili smo že, da bo večino 
investicijskih sredstev, temeljna 
organizacija EKO porabila za 
posodobitev proizvodnje. Ker pa je 
v Jugoslaviji v zadnjem obdobju 
porasla potreba po izdelavi 
pohištvenega okovja in ker tega 
izdelujejo v tej temeljni organiza-
ciji, so se odločili, da bodo zmoglji-
vosti povečali z gradnjo novega 
obrata v Zgornji Polskavi pri 
Slovenski Bistrici, kjer je še dovolj 
delovne sile in od koder se že sedaj 
vozi štirideset ljudi na delo v EKO. 
Ta investicija je finančno  pokrita in 
naj bi bila dokončana avgusta 
letos. 

BORIS ZAKOSEK 

Tovarna usnja Šoštanj 

Nadaljevanje stabilizacijskih 
prizadevanj 

Leto 1980 bo za tozd Tovar-
na usnja Šoštanj nadaljevanje 
lani začetih aktivnosti za raz-
reševanje težav. Hkrati to 
pomeni prizadevanja za stabi-
lizacijo poslovanja. 

Ko v šoštanjski Tovarni 
usnja ocenjujejo dosežke 
preteklega leta ugotavljajo, da 
je izpolnjevanje nalog, ki so si 
jih zastavili za odpravl janje 
poslovnih težav, v katere so 
zašli, uspešno steklo in te 
naloge ostajajo v ospredju tudi 
letos. Tako so začrtali poti , po 
katerih naj bi se utrjevali 
družbenoekonomski odnosi z 
delovno organizacijo Industrija 
usnja Vrhnika. Ti odnosi, ki 
pomenijo pomemben prispevek 
stabiliziranju gospodar jenja , 
bodo letos dobili dokončno 
podobo. Leto 1978 je minilo 
tudi v znamenju težav z 
uvozom osnovne surovine, ker 
nimajo lastnega izvoza. Kot 
izvozniki se pojavl ja jo le v 
skupnem izvozu svinjskega 
usnja z Usnjarno Vrhnika, kjer 
sodelujejo v razmerju pro-
izvedenih količin. Ta izvoz bo v 
tem letu zagotovil približno 30 
odstotkov uvoznih potreb 
temeljne organizacije Tovarna 
usnja Šoštanj. Veliko težavo, ki 
so jo morali premagovati v 

lanskoletni proizvodnji , je 
predstavljala tudi do t ra jana 
oprema oziroma zastarela 
tehnologija. Toda z velikimi 
napori vseh članov delovnega 
kolektiva so uspeli doseči polno 
i z k o r i š č e n o s t p r o i z v o d n i h 
zmogljivosti. 

Leto 1980 pa predstavlja tudi 
nadaljevalno etapo prizadevanj 
za stabilnejše gospodarjenje , ki 
so se jih zavzeto lotili že lani. 
Direktor tozd Tovarna usnja 
Šoštanj Jože Tekavc je o tem 
povedal: 

, ,Pod po jmom stabilizacija, 
ki se je pri nas začela 
uresničevati že v lanskem letu; 
razumemo v naši temeljni 
organizaciji vse ukrepe tekoče 
politike poslovanja, s katerimi 
želimo doseči ne le boljše 
poslovne rezultate, ampak tudi 
spremembo družbenoekonom-
skih odnosov v naši temeljni 
organizaciji in z drugimi tozdi v 
delovni organizaciji Industrija 
usnja Vrhnika. Ukrepi, ki jih 
pr ipravl jajo, so le nadaljevanje 
naporov za izboljšanje razmer 
v preteklem letu. Njihova 
uresničitev bi morala vnesti v 
n a š e g o s p o d a r j e j e n o v o 
sestavino in uveljaviti tak 
položaj delavca, ki mu bo 
omogočal dejansko odločati o 
rezultatih dela. Tu mislim 

Sistem nagrajevanja po delu 
je potrebno dograjevati 

Konferenca  osnovnih organizacij 
sindikata v Vegradu je bila v pre-
teklem letu dokaj aktivna. 
Spremljali so vsa pomembna 
vprašanja in tudi prispevali k nji-
hovi uspešni razrešitvi. O delu v 
preteklem letu ter aktualnih na-
logah za letos smo se pogovarjali s 
predsednikom te organizacije 
JANEZOM ZORETOM. 

Lani so posvetili izredno veliko 
pozornosti obravnavi rezultatov 
poslovanja. Uresničili so vse 
zahteve občinskega sindikalnega 
sveta, saj so te rezultate obravna-
vali po dvofaznem  postopku. 
Delavci so se v razprave aktivno 
vključevali in na takšnih sestan-
kih je bilo podanih mnogo koris-
tnih predlogov za še boljše gos-
podarjenje. Ta oblika obravna-
vanja poslovnih rezultatov se je v 
tej delovni organizaciji že dobro 
utekla. Že lansko leto so obrav-
navali poslovne rezultate meseč-
no. tako pa bo tudi v prihodnje. 

Konferenca  osnovnih 
organizacij zveze sindikatov se je 
aktivno vključevala tudi v razre-
ševanje kadrovskih vprašanj, pri-
zadevali pa so si tudi, da bi bila 
njihova samoupravna organizi-
ranost kar najboljša. V drugem 
polletju lanskega leta so se pri-
pravljali na volitve v samouprav-
ne organe in družbenopolitične 
organizacije in si prizadevali, da 
bi zagotovili kar najboljšo struk-
turo. 

Trenutno je dejavnost sindika-
ta v Vegradu usmerjena v 
organizacijo in izvedbo občnih 
zborov. V mnogih osnovnih 

organizacijah so jih že izvedli, v 
drugih pa jih bodo v prihodnjih 
dneh. Na zborih skušajo prikazati 
vsem delavcem objektivno gos-
podarski položaj, da bi tako pri-
tegnili v stabilizacijska prizade-
vanja slehernega zaposlenega. Z 
veseljem ugotavljajo, da delavci 
sindikatu zaupajo, sestankov, ki 
jih organizirajo, se prizadevno 
udeležujejo, odraz tega pa so tudi 
razprave. 

Že nekaj časa uvajajo kolek-
tivno vodstvo. Vsak član izvršne-
ga odbora sindikata je dobil za-
dolžitev. Veliko pozornosti pa 
namenjajo izobraževanju kadrov. 
Za novoizvoljenih pa bodo tudi 
letos pripravili seminar. 

Ena pomembnih nalog, s kate-
ro se ves čas srečujejo, je nagra-
jevanje po delu. O tem je pred-
sednik takole pripovedoval: 
»Menim, da smo nagrajevanje po 
delu v naši delovni organizaciji 
rešili zadovoljivo, seveda pa so se 
pojavile številne nepravilnosti, ki 
smo jih decembra že uskladili v 
samoupravnih aktih. Sistem na-
grajevanja po delu bo treba še 
dograjevati. Uspešno smo rešili le 
nagrajevanje po delu proizvodnih 
delavcev, še vedno pa se nismo 
naučili meriti dela drugih. Na tem 
področj u naš čaka še težka naloga, 
ki pa jo moramo izpeljati še letos. 
Ugotavljamo, da imamo nekatere 
stvari v samoupravnih aktih iz-
redno dobro nakazane, v prakso 
pajih še nismo prenesli. Tudi to bo 
potrebno kar najhitreje uresniči-
ti.« 

Sindikat se bo v letošnjem letu 
vključeval tudi v stabilizacijska 

prizadevanja delovne organizaci-
je. Zahtevali bodo. da se resolu-
cijska določila čim prej vnesejo v 
samoupravne akte. Prizadevali si 
bodo za boljšo organizacijo dela, 
zmanjšanje števila bolniških inza-
htevali od — vsakega delavca, da 
se bo vključil v stabilizacijska pri-
zadevanja. kajti vsi morajo spoz-
nati. da bodo z uspešnejšim in 
boljšim delom koristili sebi in 
družbi. 

Premalo so naredili tudi glede 
zagotavljanja minimalnih živ-
ljenskih pogojev zaposlenih. 
Predvsem se pojavljajo težave v 
Ljubljani in v Beogradu. Toda 
tudi za te delavce bo kmalu po-
skrbljeno. saj gradijo tam samske 
domove. Čeprav so delavno 
organizacija, ki gradi stanovanja, 
se sami prav tako srečujejo s sta-
novanjskimi težavami, katere pa 
skušajo reševati kot se naj bolje da. 

Njihova prizadevanja pa ste-
kle tudi na področju kulturnega 
in športnega udejstovanja za-
poslenih. Ugotavljajo, da so bili 
na področju kulture stoijeni bis-
tveni koraki, dobro pa je v delovni 
organizaciji zaživela tudi 
množična rekreativna dejavnost. 
Najeli so tri telovadnice, ki jih 
lahko koristijo zaposleni ob ve-
černih urah. organizirano igrajo 
tenis, koristijo zimski in letni 
bazen, aktivni pa so tudi na smu-
čarskem področju. Vsako leto 
organizirajo smučarske tečaje, 
letos pa so izvedli tudi že smu-
čarsko prvenstvo na katerem je 
sodelovalo okoli sto zaposlenih. 
Radi bi, da bi se v rekreativno 
dejavnost vključil vsak delavec. 

Mira Zakošek 

predvsem na odnose naše 
temeljne organizacije z delovno 
skupnost jo skupnih služb in 
temeljno organizacijo Usnjarna 
Vrhnika. Z uveljavljanjem 
aktivne vloge vseh družbeno-
političnih organizacij, samo-
upravnih organov ter vodstve-
nih in vodilnih struktur želimo 
doseči, da se v praksi dokončno 

začnejo izvajati določila zako-
na o združenem delu, da izhaja-
jo pravice iz izpolnjevanja 
obveznosti, ne pa obratno. V 
sklopu stabilizacijskih ukrepov 
b o m o v posameznih proizvod-
nih enotah analizirati obstoječe 
s tanje in na tej podlagi samo-
upravno sprejeli konkretne 
u k r e p e za z m a n j š e v a n j e 
materialnih in režijskih stroš-
kov, zmanjševanje nadurnega 
dela ter racionalizacijo potroš-
nje energije. Stabilizacijski 
ukrepi na j bi zajeli tudi 
d o p o l n i t e v o r g a n i z a c i j s k e 
s t r u k t u r e t e r k a d r o v s k e 
spremembe povsod tam, kjer 
bo to potrebno. Za pospešeno 
odpravl janje tehnoloških in 
tehničnih pomanjklj ivosti v 
neposredni proizvodnji pa 
bomo morali poživiti tudi delo 
komisije za - inventivno in 
inovacijsko de javnos t . " 

J . K ra jne 

Z boljšim delom do lepšega jutrišnjega dne 

Kar 27 sindikalnih skupin 
V ospredju sindikalne dejavno-
sti v Tovarni usnja Šoštanj bo 
nadaljevanje izvajanja ukrepov 
za stabilizacijo gospodarjenja. 
Pomembno mesto tudi rekrea-
cijski in kulturni dejavnosti. 

Člani obeh osnovnih organizacij 
Zveze sindikatov Slovenije v tozd 
Tovarna usnja Šoštanj so pred 
dnevi na občnem zboru tehtali 
delovne dosežke v preteklem letu 
in načrtovali prihodnje naloge. 
Osnovni organizaciji, ki združuje-
ta skupaj približno 600 članov, 
imata delo organizirano v 27 
sindikalnih skupinah. Kot 
ocenjujejo, so lani posvečali 
največ pozornosti zlasti razre-
ševanju poslovne problematike 
Tovarne usnja Šoštanj, pripravi in 
sprejemanju novega pravilnika o 
delovnih razmerjih ter usklaje-
vanju ostalih samoupravnih aktov 
z zakonom o združenem delu. 
Izrazitejša skrb je veljala tudi 
ustvarjanju in razporejanju 
dohodka, nadziranju uresni-

čevanja vseh samoupravnih odlo-
čitev, reševanju kadiovske proble-
matike, ki je lani bila še posebej 
aktualna ter organiziranju športno 
rekreacijske in kulturne dejav-
nosti. Veliko spodbudo za še večji 
razmah rekreacije predstavlja lani 
obnovljen Andrejev dom na 
Slemenu. Ta dom so delavci 
šoštanjske Tovarne usnja postavili 
z udarniškim delom že leta 1952 
in je pozneje postal priljubljena 
postojanka planincev in drugih 
jjubiteljev narave. V zadnjem času 
se je stanje doma močno poslab-
šalo in v Tovarni usnja Šoštanj so 
se odločili, da ga obnovijo. Z 
obilico udarniškega dela ter 
pomočjo Zveze telesno kulturnih 
organizacij občine Velenje in 
občinskega štaba teritorialne 
obrambe Velenje je Andrejev dom 
dobil popolnoma novo podobo in 
ob koncu lanskega leta so ga 
ponovno odprli. Odprt je za vse 
obiskovalce in ima 55 ležišč. Ker 
nudi njegova okolica izjemne 

možnosti za rekreacijo pa tudi za 
razvoj turizma, v Tovarni usnia že 
načrtujejo ureditev oKolice in 
nekaterih rekreacijskih objektov. 
Ker pa naj bi ta center služil tudi 
delavcem drugih delovnih 
organizacij, v Šaleški dolini, bo te 
načrte potrebno skupno uskladiti. 

Organizacija različnih kulturnih 
prireditev zavzema prav tako 
pomembno mesto v delovniku 
osnovnih sindikalnih organizacij 
tozd Tovarna usnja Šoštanj. V 
tovarniški jedilnici je prav ta čas 
na ogled razstava slikarskih del 
Veronike Svetina. 

Podobne delovne usmeritve se 
nadaljujejo tudi v akcijskem 
programu za leto 1980. V njem pa 
so na prvem mestu zapisana 
prizadevanja za stabilnejše gospo-
darjenje, kar je bil poglaviten 
poslovni smoter že v lanskem letu 
in ostaja tudi letos. 

J. Krajnc 
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Gornja Savinjska dolina Gostinstvo v mozirski občini 

Nprlnrpppnn narrtnvanip  Vendarle ocenjevanje lokalov 
H V ( l l l l v Kakovost gostinskih storitev v urejeno okolje lokalov, pa za pa bodo vključeni | 

JK Gornji Savinjski dolini je na slovenskim povprečjem močno Gostinsko-turističn 

O b oceni letnih načrtov so v 
mozirski občini ugotovili vse 
preveč pomanjkljivosti — Kje 
so programi interesnih skup-
nosti? — Nujne dopolnitve 

N a č r t o v a n j e na vseh rav-
neh j e v tem času v p o l n e m 
r a z m a h u v G o r n j i Savinjski 
dol ini . V večini p r imerov so 
letni načrt i že izdelani , pri-
p rav l j ene pa so ze tudi smer-
nice za razvoj v p r i h o d n j e m 
s r e d n j e r o č n e m o b d o b j u . Oce-
na o p r a v l j e n e g a de la j e bila 
seveda tudi n u j n a , zlasti gle-
de tega. v kolikšni meri so 
posamezn i nosilci načr tova-
nja v p r ip rav l j ene d o k u m e n t e 
vgradili resoluci jska načela . 
Ža l že prva ocena , ki j e bila 
n a m e n j e n a k r i t i čnemu pre-
gledu in s t em seveda o d p r a -
vitvi vseh pomanjk l j ivos t i , ni 
razvesel j iva. 

Z a t a k n i l o se j e že pri 
časovnih rokih. K l j u b vrsti 
dogovorov in večkra tn im 
opozor i lom so bili letni načrt i 
izdelani z vsaj e n o m e s e č n o 
z a m u d o . In še ti so p o m a n j -
kljivi. Številni nosilci načr to -
van ja so pripravil i zgolj fi-
n a n č n e kazalce brez ostalih 
nu jn ih prvin nač r tovan ja . 
Poseben p r o b l e m preds ta-
v l ja jo s a m o u p r a v n e in teresne 
skupnos t i . D o konca p re j šn je -
ga t edna n o b e n a od njih na 
odde lek za gospodar s tvo 
skupšč ine o b č i n e Mozi r je ni 
posla la svojega de lovnega 
p rog rama . Z a t o tudi anal iza 
ni bila možna . 

N a s l e d n j a poman jk l j ivos t 
j e področ je investicijskih na-
ložb. Nik je r niso zapisali , 
kda j b o d o z v laganj i zakl juči-
li. kda j bo v novih proizvod-
nih prostor ih stekla pro izvod-
n ja . kol ikšne so prekorač i tve 
p redv iden ih sredstev in dogo-
vor jen ih rokov, za to j e tudi 
pr ispevek novih na ložb k 
s tabi l izaci jskim pr izadeva-
n jem n e m o g o č e oceni t i . Mor -
da ne bo odveč poda tek , da 
so v lanskem letu v mozirski 
občini načr toval i za 
387.152.000 d ina r j ev na ložb v 
gospodars tvu in za 
11.175.000 d ina r j ev v negos-
podars tvu . 

V letnih načrt ih j e m o č n o 
zapos tav l j ena tudi kadrovska 
poli t ika. V m i n u l e m letu so to 
področ je v G o r n j i Savinjski 
dolini ob ravnava l i večkrat in 
na naj raz l ičnejš ih ravneh , 
sprejeli vrsto sklepov in sta-
lišč. ki na j bi pr ipomogl i k 
izbol jšanju s labe kadrovske 
sestave, v načr t ih pa j e to 
področ je o b d e l a n o več kot 
površno . 

U g o d n a p r edv idevan j a so 
zap i sana za področ je izvoza, 
v e n d a r brez pomanjk l j ivos t i 
tudi tuka j ne gre. V d o k u -
ment ih niso p o d r o b n e j e opre -
delili sestave izvoza. Sem sodi 
tudi oskrba z lesom, ki j e za 
gorn jesav in j sko lestno indu-
strijo že da l j šasa pereč pro-
blem. Prav tol iko časa j e v 
veljavi jasno načelo, d a bi 
moral i izvoz, lesa nadomes t i t i 

z izdelki lesne industr i je , 
venda r letni načrt i o tem 
molči jo . Napo r i za višjo ra-
ven p rede lave ter za usmeri -
tev v v i sokokakovos tne kon-
čne pro izvode so vsekakor 
p r e m a l o p o u d a r j e n i , prav 
tako pa tudi raz iskovalna in 
inovaci jska de javnos t . 

F.no redkih razvesel ju jočih 
dejs tev j e nač r tovan j e v kra-
jevnih skupnos t ih . Pri ocen je -
van ju teh načr tov, so ocen je -
valci sicer ugotovili , da so 
nekater i g lede na finančne 
možnost i p reobsežni in j ih 
b o d o moral i skrčiti ali pa 
zagotovit i d o d a t n e vire sred-
stev. p o m e m b e n korak na-
prej pa j e dejs tvo, d a so 
razvojne načr te letos pr ipra-
vile prav vse k ra j evne skup-
nosti. 

O c e n a letnih načr tov obse-
ga seveda še več d rug ih 
področi j . Nedorečenos t i j e 
tudi d rugod dovol j . T o velja 
za področ je zdravstva, varče-
van ja z energi jo , l judsko 
o b r a m b o in d r u ž b e n o s amo -
zaščito. obseg p ro i zvodn je in 
cene. p redvsem pa seveda 
p r i m a n j k u j e sicer j a s n o opre -
del jenih resolucijskih izho-
dišč. Prav glede na stabil iza-
cijska p r i zadevan j a b o d o m o -
rali vsi nosilci nač r tovan j a 
v eliko de la opravi t i še enkra t 
in k izde lanim nač r tom d o d a -
ti še mars ika te ro več kot po-
m e m b n o prv ino nač r tovan ja . 

J A N E Z PLF.SNIK 

Varnost v občini Mozirje 

Res zavidljivi dosežki 
Delavci postaje milice Mozirje 
so v preteklem letu uresničili 
vse naloge — Pomembni 
dosežki na področju družbene 
samozaščite — Vse manj 
nesreč 

Na postaji milice v Mozirju 
z zadovoljstvom ugotavl jajo, 
da so v preteklem letu uspešno 
opravili vse zastavljene naloge 
in tako veliko prispevali k 
resnično ugodnim varnostnim 
razmeram v Gornj i Sa-
vinjski dolini. Pomembne us-
pehe so dosegli na vseh po-
dročjih, še posebej jih veselijo 
uspehi pri krepitvi družbene 
samozaščite. Nedvomno je 
na jpomembnejše dejstvo, da 
se delovni l judje in občani 
stvar vse bolj zavedajo, da je 
skrb za varnost in zaščito 
stvar vseh in ne le ustreznih 
strokovnih služb. T o spozna-
nje so potrdili ob uspešno 
opravljeni akciji Nič nas ne 
sme p resene t i t i in ga 
po t r ju je jo vedno znova. Z vse 
v e č j o m e r o zavest i in 
o d g o v o r n o s t i s p r e j e m a j o 
družbeno samozaščito za svoje 
vsakdanje opravilo in njena 
načela uresničujejo ob vsakem 

času in na vsakem mestu. 
Takšen napredek in dobro 
delo ustreznih organov sta 
zagotovilo dobrih varnostnih 
razmer v mozirski občini, 
ugotovitev pa pot r ju je jo tudi 
številčni podatki . 

V primerjavi s prejšnjimi le-
ti in z letom 1979 kriminaliteta 
rahlo, vendar stalno upada. 
Vztrajno se manjša število 
kršitev javnega reda in miru 
ter prometne varnosti. Glede 
na lansko leto se je občutno 
zmanjšalo število prometnih 
nesreč, zelo se je zmanjšalo 
število smrtnih žrtev na cestah 
mozirske občine, pa tudi 
ostale posledice nesreč so 
znatno blažje. Razveseljuje 
tudi ugotovitev, da so v 
minulem letu uspeli raziskati 
veliko več kaznivih dejanj kot 
v prejšnj ih. Seveda vsi ti 
uspehi delavcev postaje milice 
v Mozirju ne uspavajo, zave-
da jo se, da pomenijo dodatno 
obvezo. Kljub dobrim var-
nostnim razmeram bodo v 
letošnjem in v prihodnjih letih 
vložili še več naporov za zago-
tovitev kar največje stopnje 
varnosti in zaščite. 

Kakovost gostinskih storitev v 
Gornji Savinjski dolini je na 
zelo nizki ravni — V bodoče 

bodo lokale ocenjevali — ure-
jenost bo vplivala na cene 

Član i i zv r šnega sveta 
skupščine občine Mozirje so 
na zadnji seji med drugim 
obravnavali in sprejeli tudi 
pravilnik o ocenitvi gostinskih 
lokalov. V tej občini je število 
gostinskih lokalov doka j ve-
liko, zelo nizka pa je raven 
storitev. Prevladuje ponudba 
alkoholnih pijač in prehrane, 
skrb za dobro počutje gostov* 
za nj ihovo razvedrilo ter za 

urejeno okolje lokalov, pa za 
slovenskim povprečjem močno 
zaostaja . Pravilnik o ocenje-
vanju lokalov naj bi pri-
pomogel k izboljšanju s tanja 
na p o d r o č j u gos t i n ske 
ponudbe, ki je vsekakor po-
memben dejavnik hitrejšega 
razvoja turizma v Gornj i Sa-
vinjski dolini. 

V ocenjevanje bodo zajeli 
tiste gostinske lokale, ki so v 
večji meri udeleženi v ponudbi 
s to r i t ev in us lug 
domačim in tujim gostom. 
Komisijo za ocenjevanje bo 
imenoval izvršni svet, van jo 

Postranski poklici 

Slabe storitve in usluge 
V mozirski občini ugotavljajo številne kršitve pri nosilcih 
gospodarske dejavnosti kot postranskih poklicev — Opre-
deliti bo treba kaznovalno politiko 

V Gornj i Savinjski dolini t renutno opravlja različne 
gospodarske dejavnosti kot postranske poklice 83 
delovnih ljudi in občanov, ki so si za to vrsto dela priskr-
beli ustrezna dovoljenja. Tržni inšpektor ob tem pri 
svojem delu ugotavlja, da so doka j pogoste kršitve 
obrtnega zakona na podlagi katerih občani opravl ja jo 
razne storitve in usluge brez potrebnih dovol jenj . 

To pa ni edina pomanjklj ivost s katero se v mozirski 
občini na tem področju srečujejo. Jasno je, da je temeljni 
namen nosilcev teh dejavnosti nudenje storitev in uslug za 
potrebe prebivalcev, ta namen pa je žal vse prepogosto 
zanemarjen. Številni nosilci te dejavnosti se namreč pre-
usmer ja jo v obrt proizvodnega značaja in se pri tem 
nas lanja jo na kooperacijske pogodbe z določenimi 
delovnimi organizacijami. Največ takšnih primerov je 
tržni inšpektor ugotovil na področju predelave kovin in 
lesa. 

V lanskem letu je inšpektor uvedel postopek proti 42 
osebam, ki so opravljale storitve in usluge brez potrebnih 
dovol jenj , poleg tega podal predloge za kaznovanje proti 
22 kršiteljem in ugotovil za preko 150.000 dinarjev 
neupravičeno pridobljenega dohodka, za enega kršitelja z 
večjo premoženjsko koris t jo pa je postopek še v teku. 

Pri svojem delu ugotavlja, da je sodelovanje 
ustreznih organov, služb in občanov z inšpekcijsko službo 
doka j uspešno. Ob tem seveda ne bi bilo odveč, če bi 
občinski organi pri izdajanju dovol jenj za takšno de-
javnost jasneje in podrobneje opredelili storitve in usluge, 
ki jih občani na podlagi teh dovol jenj lahko opravl ja jo . 
Znaten prispevek k odpravl janju pomanjkl j ivost i na tem 
področju bi nedvomno bila tudi točneje opredeljena 
kaznovalna politika občinskega sodnika za prekrške. J . P. 

pa bodo vključeni predstavniki 
Gostinsko-turističnega podjet-
ja Turist , Zgornjesavinjske 
kmetijske zadruge, sekcije 
gos t incev pr i z d r u ž e n j u 
obrtnikov, krajevne skupnosti 
in član komisije za gostinstvo 
in turizem pri izvršnem svetu. 
Ocene bo usklajevala posebna 
komisija, ki bo posameznim 
lokalom na podlagi ocene 
pode l i l a p o t r d i l o in j i h 
r azvrs t i l a v p o s a m e z n e 
razrede. Ta razvrstitev bo 
vplivala tudi na višje ali nižje 
cene storitev in uslug. 

Pri pregledu lokalov bo 
komisija ocenjevala urejenost 
o k o l j a , o p r e m l j e n o s t in 
urejenost lokalov, obseg in 
kakovost storitev, skrb za po-
čut je in razvedrilo gostov, 
nočitvene zmogljivosti, na 
oceno pa bodo bistveno vpli-
vale tudi odbitne točke. 
Slednje si bodo gostinci 
, ,prislužili" v primeru kršitev 
cen, gospodarskih prestopkov 
in zaradi motenja okolice. 
Lokale bodo razvrstili v tri 
razrede in j im podelili nazive 
zadovoljivo, urejeno in vzorno 
gostišče, v primeru nedo-
seganja najnižjega možnega 
števila točk pa bodo lokal 
zaprli ali ga označili kot 
pogojno zadovoljivega. Hkrat i 
z lokalu primernimi cenami bo 
takšno razvrščanje nedvomno 
zelo vplivalo na obisk gostov. 

Komisija bo lokale ocenje-
vala enkrat na leto, po potrebi 
tudi večkrat, v skladu s 
svojimi ugotovitvami pa bo 
zviševala ali zniževala razrede, 
s tem pa tudi cene storitev. V 
mozirski občini so prepričani, 
da bodo tako spodbudili 
gostince, ki bodo morali v 
bodoče nameniti več pozor-
nosti in časa kakovosti svojih 
storitev, z odpravl janjem 
napak in pomanjklj ivosti pa 

zviševati oceno svojih lokalov 
-in si tako pridobiti več gostov. 

J. PLESNIK 

Zgornjesavinjske kmetijska zadruga 

Zadružništvo  na novi poti 

Vseh teh uspehov seveda ne 
bi dosegli brez tesnega sodelo-
vanja z ostalimi dejavniki, 
katerih pomoč in sodelovanje 
sta nujen predpogoj za šc 
boljše bodoče delo. Posebej 
pouda r j a jo tesno povezanost z 
občani v krajevnih skupnostih 
in z delovnimi ljudmi v zdru-
ženem delu in na ta način 
dobro obvladajo varnostne 
okoliše. Pozabiti ne smemo še 
na uspešno opravl janje nalog 
na obmejnem področju ter 
seveda na dobro sodelovanje z 
obema obmejnima enotama v 
Logarski dolini in v Podolševi. 

Obseg dejavnosti je seveda 
še veliko bolj razgiban. Vodje 
varnostnih okolišev so tehtno 
sodelovali pri izdelavi var-
nostnih ocen v posameznih 
sredinah, nudili so s trokovno 
pomoč pripadnikom narodne 
zaščite pri varovanju ljudi in 
premoženja, dejavno pomagali 
pri organizaciji večjih javnih 
prireditev in še bi lahko 
naštevali, vendar posamezna 
pomembnejša področja vseka-
kor ter ja jo podrobnejšo ob-
delavo. 

J . P 

Združeni kmetje in delavci so 
pripravili novo samoupravno 
organiziranost zadruge — 
Poslej po pano/nem principu 

Zadružne enote temeljna vez 
n krajevnimi skupnostmi 

Zgornjesav inisKa kmetijska 
zadruga iz Moziria v tem času 
nedvomno stopa v vsebinsko 
novo obdobje svojega delova 
; i.i in azvoja I : dni namreč / 
•.so delovno vnemo dokončno 
oblikujejo novo samoupravno 
organiziranost zaoruge in si s 
ioni zagotavljalo lepši jutrišnji 
dan. Do sredine letošnjega 
lebruarja mora jo vse kmetijske 
o r g a n i z a c i j e v S loven i j i 
prilagoditi svojo samoupravno 
o r g a n i z i r a n o s t z a k o n u o 
združenem delu in ž njim 
u s k l a j e n e m u z a k o n u o 
združevanju kmetov. 

Na zadrugi v Mozirju ob tem 
poudar ja jo , da veljavne zakon-
ske določbe niso edini vzrok, ki 
narekuje takšne spremembe. 
Zahtevnega dela na področju 
samoupravne organiziranosti bi 
se morali lotiti ne glede na to in 
predvsem zaradi velikega 
porasta obsega poslovanja, ki 
ga je dosedanja oblika v veliki 
meri utesnjevala. Doslej je bila 
Zgornjesavinjska kmetijska 
zadruga enovita organizacija 
združenega dela. Njene osnov-
ne dejavnosti so bile razdeljene 
po sektorjih v smislu vodenja, 
na samoupravnem področju pa 
je prevladoval teritorialni 
princip na podlagi zadružnih 
enot. Principa vodenja in 
upravl janja sta bila torej v očit-
nem neskladju in iz tega 
izvirajočih težav vse več. Ven-
dar takšna je bila pred leti 
zahteva zadružne zveze in 
morali so jo upoštevati. Dej-
stvo pa je, da zadružne enote 

.o zaživele. Na to e. poleg 
u g ;h razlogov v p . u a tudi 
s.a i e k o n o m s k i p o l o ž a j , 
učinkovitost samouprav anja 
brez materialne osnove pa je 
vsekakor vprašljiva 

Novo organiziranost ie torej 
narekovalo več pomembnih 
razlogov. Med na jpomemonej -

• sodi velika pestrost zadruž-
_t dejavnosti, potem nočno 

povečan obseg pošlo i ia in 
-ovecja tudi določila zakonov o 
J r uženem delu in o združeva-
l i k m e t o v . Urcs :itev 

• ' I tevnih nalog na področju 
samoupravnih in dohodkovnih 
odnosov v pogojih gornje-
savinjskega zadružništva vseka-
kor ni bila lahka naloga. Novo 
obliko so snovali dobri dve leti, 
se pri tem spopadali z osebnimi 
in lokalističnimi interesi, z 
ž e l j a m i po p o d j e t n i š k e m 
obnašanju bodočih samouprav-
nih enot in celo s težnjami, ki 
so se izogibale solidarnosti. 
Idealne rešitve seveda ni, našli 
pa so takšno, ki je sprejemljiva 
za veliko večino članov in 
delavcev. Reorganizacija torej 
ni bila sama sebi namen, tudi ni 
bil njen namen zgolj zadostiti 
zakonodaj i , njen cilj je bila 
zagotovitev pogojev za boljše 
in bolj poglobljeno uresniče-
vanje samoupravnih pravic in 
d o l ž n o s t i vseh z d r u ž e n i h 
kmetov in delavcev. Skupno s 
širitvijo obsega neposrednega 
odločanja o us tvar janju in 
del i tv i d o h o d k a , se bo 
povečevalo tudi zanimanje za 
dvig proizvodnje, kakovosti 
storitev, za boljše gospodarje-
nje in podobno. Končni cilj 
vseh prizadevanj bi morala biti 
višja produktivnost in večji 
dohodek kot osnovna predpo-
goja hitrejšega razvoja zadruge 
in zadružništva sploh. 

Pr> snovanju nove organizi-
r anos t so na Zgornjesavinjski 
zadrugi kaj kmalu ugotovili, da 
je de l i tev p o p a n o ž n e m 
principu edina pot , ki omogoča 
večjo delitev dela in ki lahko 
obenem odpravi vse dosedanje 
pomanjklj ivost i . Posebe'1 bo 
torej zadruga vključevala 
temeljno zadružno organizaci-
jo. enieljni organizaciji zdru-
ženo« i jela Trgo vina in gostin-
stvo ; Blagovni promet, delov-
no w ;pnost skupnih služb, v 
n ono"- sestavu pa bo tudi 
Zgornjesavinjska hranilnica in 
posojilnica, ki so jo oblikovali 
skupno z Gozdnim gospodar-
stvom Nazarje. 

Temeljna zadružna organi-
zacija bo še naprej zasnovana 
na teritorialnem načelu in b o . 
vključevala 11 zadružnih enot. 
Veliko pozornosti in dela bo 
treba nameniti krepitvi nj ihove 
vloge. Zadružne enote m o r a j o 
postati osnovne celice na-
črtovanja, odločanja o bistve-
nih vprašanj ih kmetijske, 
gozdarske in hrainilno-kreditne 
d e j a v n o s t i , p r e d v s e m p a 
mora jo postati tesna vez med 
zadrugo in krajevno skupnost-
jo. Na Zgornjesavinjski kmetij-
ski zadrugi so prepričani, da bo 
takšna oblika samoupravne 
organiziranosti veliko bol j 
uspešna. Več temeljnih zauruž-
nih organizacij bi predstavljalo 
veliko finančno  breme, poleg 
tega pa bi nu jno porodilo 
neenakoprav nost med posamez-
nimi zadružnimi organizacija-
mi. Prepričani so tudi, da so s 
tem storili velik korak naprej , 
zavedajo pa se obenem, da 
bodo pričakovane cilje dosegli 
le, če bodo celovito zagotovili 
delovanje delegatskega sistema. 

J A N E Z PL SENIK 

Nazarski lesarji so v preteklem letu dosegli zavidljive delovne uspehe, pa tudi letošnji načrti so. ol> konča 
nih dveh pomembnih naložbah, zares obetavni. 



Iz muzeja Velenje 

VGIoHJC J o ž e Huc*a les 

v rimskih časih 
Seje Velenje včasih imenovalo 
Vpellae? 

Šašel je v svojem članku dokazoval, da taka lokacija ni nesporna 
in je opozoril na drugo možno lokacijo, ki se mu zdi mnogo bolj 
gotova. Po njegovem mnenju naj bi bilo Upellae Velenje oz. natančne-
je Stara vas pri Velenju. Ta naselbina že zaradi svojega imena zasluži 
posebno pozornost saj nas spominja na Stari trg, torej na naslednjo 
postajo na isti cesti. Svoje trditve pa opira Šašel še na naključne arheo-
lošk najdbe in pa na nekatera ledinska imena na tem območju. Nave-
dimo en odstavek članka v celoti: »Proti koncu prejšnjega stoletja 
(1882 op. J. H.) so izkopali na njivski parceli št. 156 župnišča pri fari 
Sv. Martina rimski nagrobnik, objavljen v CIL III, 11710 (Corpus 
Inscriptionem Latinarum — to je zbirka vseh najdenih rimskih napis-
nih spomenikov). Orači pripovedujejo, da so starovaške njive in 
travniki okrog kapele pod hribom s cerkvijo sv. Martina polne opek, 
kamenja in zidov, kijih na površju njiv ležeči drobci povsod opredelju-
jejo za rimske. Zidovi so tudi poleg treh hiš pri Ograjenšku. Pravijo, da 
je prejšnji graščak s Turna, Komorzinsky, ki je bil vnet zbiratelj umet-
nin in starin (sestavljal je tudi zgodovino Šaleške doline), odpeljal nek 
kamen, kije bil izoliran nekaj sto metrov zahodno od prej omenjenega 
nagrobnika (opozorila prof.  zgod. M. Ževarta Maribor). Nekaj starih 
ljudi iz Stare vasi se spominja tudi ledinskega imena »Groblje« za 
njive in travnike na vznožju hriba s cerkvijo sv. Martina, kjer je bil 
najden omenjeni nagrobnik, od mlajših pa nihče več ne ve zanj. Pač pa 
še vedno splošno pravijo, da je bil tam blizu »Gaugerc«, danes pri 
Fijavžu, kjer d a j e gosposka obešala. Zgodovinska imena te vrste imajo 
ali zgodovinsko osnovo, ali pa često tudi arheološko. Kmetje, ki so na 
svojih njivah izkopali ali izorali prazgodovinske staroslovenske ali 
rimske grobove s skeleti, si jih niso znali drugače pojasniti, kot da so 
tam pokopani obešenci (samomorilci ali Judi), vsi ostali bi namreč 
morali na »božji njivi« čakati vesoljne sodbe. 

Tudi starovaški »Gaugerc« bi mogel za osnovo imeti rimsko »grobi-
šče«. 

Dr. Šašel nato opozarja še na ljudsko izročilo iz Šaleške doline, ki, 
zlasti okrog Belih vod, pozna mnogo ajdovskih pripovedk (ajd, jud 
pomeni pogan, večkrat tudi velikan in v naših razmerah največkrat 
kaže na sled prebivalca pred slovansko naselitvijo tod). Prav tako je bil 
še 1954. leta v ljudskem izročilu živ potek starih vozniških poti skozi 
Šaleško dolino. Med temi potmi Šašlovo pozornost posebno pritegne 
tista, ki teče iz Velenja in Stare vasi proti Starem trgu v Slovenj Gradcu 
skozi Škale. mimo Brezovška (pri žagi) in kapele, na Plešivec, čez 
Metulov hrib pri Graški gori na Valanta, sv. Leno, Šmiklavž in se 
nekje pri Dovšah obrne proti Slovenj Gradcu, kjer naj bi tudi tekla 
trasa nekdanje rimske ceste. Če poskušamo vse to povzeti, bi lahko 
rekli: dr. Šašel meni. da je Velenje in Šaleška dolina igrala v rimskih 
časih daleč večjo vlogo, kot pa se je mislilo do takrat. Prepričan je, da 
je skozi Šaleško dolino tekla zelo pomembna pot na Koroško in da se 
ravno nekje pod tlemi novega in modernega Velenja skrivajo ostanki 
starodavne rimske poštne postaje vsaj iz 1. stoletja našega štetja z 
imenom Upellae. Glede na veliko pomembnost ceste Celeia — Viru-
num, ob kateri je ležalo Upellae bi lahko pričakovali celo večjo nasel-
bino z lastnimi obrtniki, trgovci in drugim neagrarnim prebivalstvom 
in zanimivo provincialno kulturno z močnimi sledovi predrimskih 
kulturnih elementov. 

Velenjska kulturna dediščina oziroma dediščina Šaleške doline bi 
se tako občutno obogatila, naša tradicija pa bi se podaljšala za celih pet 
stoletij v čas pred naselitvijo Slovanov v naših krajih. Velenje tako ne 
bi bilo le >>mlado« rudarsko mesto, ampak obenem tudi mesto z eno 
najstarejših tradicij na Slovenskem. 

Seveda je to le še hipoteza, k i j e že po Šašljevem argumentiranju 
precej verjetna, vendar pa je po njem ni še nihče podrobn preverjal. 
Naloga muzeja Velenje je. da skuša to čimprej storiti in upamo, da 
bomo že čez nekaj mesecev o tem lahko napisali kaj več. 

Povejmo še to ; da je tezo o Velenju kot rimski poštni postaji prvi 
postavil dr. Milan Ževart v neki svoji — žal neobjavljeni — seminarski 
nalogi že leta 1949. V njej postavlja tudi hipotezo, da ime Velenje izhaja 
direktno iz imena Utelae, kar bom skušal tudi jaz dokazati v zadnjem 
nadaljevanju. (nadaljevanje 

sledi) 

Marsikateri, posebno tisti, ki še nikdar niso bili v borbah, si 
mislijo, da je v njih vedno hudo in da človek s strahom pričaku-
je, kdaj ga bo zadela krogla. Toda ni tako. Dobro se še spo-
minjam, bilo je na Paškem Kozjaku. Nekateri smo ležali v 
snegu, drugi so stali naslonjeni na kako drevo, izza drevja pa 
so v strelskih vrstah počasi- prodirali sklonjeni Švabi. Brž ko se 
je pokazal kak Nemec, so se oglašali naši klici: , ,Janez, Franci, 
ga vidiš vraga?" Ali pa: ,,Vidiš golazen? Poženi mu rafal  v 
bu t ico!" Z mitraljezom smo streljali le takrat, kadar je bilo več 
sovražnikov skupaj . Ali pa so se čuli klici: , ,Zopet sem enega 
prevrnil, enemu sem prestrelil roko, poglej, kako m a h a . " 

V tistih težkih februarskih  dneh so bili včasih taki trenutki, 
kot bi se tolkli za zabavo. Ko smo se proti večeru premaknili', 
smo doživeli tudi marsikaj pretresljivega. Neki mitraljezec je 
padci v sneg in ker ni takoj vstal, so tovariši mislili, da si je 
morda zvinil nogo. Pristopili smo in videli, da je od prevelikega 
napora umrl. 

Drugi primer: ranjenec stoka na konju; tolažimo ga, češ saj 
bomo kmalu prišli k hišam in tam boš na toplem. Ko pridemo 
čez pol ure do hiš in dvignemo ranjenca s konja , se začudimo, 
da je mrtev. Na konju je izdihnil, a še vedno se je krčevito držal 
za vajeti. 
20. FEBRUAR 1944 

Prebiti se je bilo treba. Vsi vrhovi Paškega Kozjaka razen 
dveh so bili zasedeni. Krenili smo v smeri Plešivec—Cirkovec 
Naše težke ranjence smo pustili na nekih kmeti jah, do 
katerih so jih prinesli sami komandanti in komisarji . Kmetom 
smo zagrozili z represalijami, če izdajo Nemcem naše borce. 
Ranjence smo zakopali v seno in gospodarjem naročili, kako naj 

začudili, ko je stopil v sobo z mrtvaško bledim obrazom, z 
odpeto srajco in s pištolo v roki. Opotekajoč se je sedel na peč. 

, ,Kmalu bi crknil v grapah! Nosači, ki so me nesli, so bolj 
izčrpani kot jaz. Zato sem jih zapodil v kolono ter sem sam lezel 
/a vami. Sedaj sem t u k a j . " 
20. februar. 
PLEŠIVEC. 

Bila je pustna nedelja, vsaj tako so rekli intendanti, ki vedno 
vse najbol je vedo. Vse popoldne so prihajali čez progo za nami 
borci, ki so zaostali. Od velike izčrpanosti tudi zaspati niso 
mogli. Vedeli smo, da bo drugi dan zopet težak, zopet borba. 
Kapetan Ronko je sedel utrujen med svojimi komandir j i in 
mitraljezci-v neki "hiši na koncu vasi. Kapetan Jerman je klel 
intendante, ki so povedali, da njegov batalion ne bo dobil 
mnogo hrane. Kapetan Gedžo je umazan in raztrgan pregledoval 
brigado. K a p l a n Turnher — mladi hrabri fante  — kakor smo 
mu rekli, it. imel sestanek s četnimi komisarji . Konjevodci so 
prosili po hišah seno in slamo za svoje konje. 

Prišlo je tudi nekaj terencev z vestjo, da je Pohorska brigada 
v Podgor ju . 

Dan je bil sončen in jasen. Naši kulturniki so spali kot ubiti. 
Nihče se ni zavedal, kako vražje vroč dan nas čaka. Domači 
l judje so nagovarjali Lampreta, naj mašuje . 

, , K a j ? " je rekel podpolkovnik Luka. „ N a j p r e j daj te 
Lampretu obleko in čevlje, saj vidite, da je ves oguljen in 
raz t rgan ." 
21. FEBRUAR. 

V zgodnjih jutranj ih urah smo nameravali zasesti sektor 
Ravne — Zalesnik in Plešivec — Graška gora — Sv. Danijel. 

Matevž Hace S ŠTIRINAJSTO DIVIZIJO 
NA ŠTAJERSKO 
J L . (IZ knjige »Spomini na partizanska lete>" ki jo je v zbirki ..Prešernova 

knjižnica" izdal Slovenski knjižni zavod septembra 1946) 

jih hranijo. Čez štirinajst dni da bodo prišle patrole pogledat, 
kako je z zdravjem, in jih odnesle v naše bolnišnice. Z 
zdravnikom Žigo in Fajfar jem  smo nesli v velik hlev vodnika, 
mitraljezca, partizana iz leta 1941. Bil je šestkrat ranjen. Prosil 
me je, na j ga ustrelim, ali pa na j mu dam bombo. 

vraga obupu ješ , " mu rečem, ,,kmet je dober, rane 
niso hude in čez štirinajst dni pride po tebe pa t ro l a . " 

, ,Matevž vem, da se ne bomo več videli. Res je, rane niso 
hude, a vseeno te prosim, komisar, ustreli me, sicer me bodo 
Nemci . " 

, ,Saj te ne bodo dobili, skrivališče je zelo d o b r o ! " Še smo 
vlili upanja dobremu staremu borcu. 

Neki kmet je rekel: , ,Ne maram ran jencev ." 

, ,Kaj? Da jih ne maraš? Ali veš, kdo smo mi? Ali nisi Slo-
venec? Zažgemo ti hišo, če boš tako govori l ," 

, ,To je gotovo krvavi komisar , " reče žena možu, ,,stari, 
kar obljubi , sicer bo prišla nesreča na n a s . " 

Ranjenci — kolikor jih je bilo še z nami — so drčali po 
snegu nizdol. Po strmini nad kmetijami Smo hodili dve uri. Ob 
kopnem bi jo prehodil v petnajstih minutah. Kleli smo sneg, 
zimo, grapo. Švabe in slabe, s trahopetne vodiče. Ma jo r j a Risa 
so nekaj časa nosili, potem pa je vse skupaj zdrčalo v globino: 
major Ris in nosači. Major Ris je ozmerjal nosače, skočil z no-
silnice ter — čeprav težko ranjen — s pištolo v roki sam plezal v 
strmino. Švabi so nas obsuli z močnimi mitraljezkim ognejem. 
Na vrhu strmine smo pregnali Švabe. Seveda je bil štab divizije z 
nekaterimi hrabrimi kurirji ter z Gedžom in Mičom prvi na 
vrhu. Na drugi strani smo se zopet strkljali v dolino. Sedaj je 
šlo seveda hitreje. Mule z municijo, vse se je valilo v dolino 
proti progi; toda tisto noč smo imeli kljub minskemu ognju in 
slabemu terenu zelo malo žrtev; le nekaj ranjenih je bilo. 

Čudno: proga je bila prosta, ker so že zvečer Švabi potegnili 
vse svoje v Paški Kozjak. Ustavili smo se v Cirkovcih in na 
Plešivcu. Za nami je prišel tudi ma jo r Ris. Zelo smo če 

Hoteli smo s podnevnim manevriranjem na vsak način preprečiti 
Švabom, da bi odkrili naše namene; toda kakor hitro so prišle 
naše edinice na sektor Ravne — Zavodnje , so že bile v ognju. 
Bilo je mrzlo februarsko  ju t ro , ko so naši bataljoni zasedali 
položaje Plešivec — Graška gora — Razbor. 

Švabi so bili skoncentrirani na črti Slovenj Gradec — Črna 
— Dravograd % Šoštanj. Vse razrasle grebene, globače in 
hribčke smo zasedali. Švabi so od Šoštanja in izpod Gorn ja s 
težko artilerijo obstreljevali naše položaje. Ta dan sta jih bila 
dva batal jona Šercerjeve brigade, dočim sta bila druga dva na 
Pohor ju . 

Kapetan Ronko je sedel pred borbo na položaju v snegu, 
obkrožen s starimi mitraljezci in komandir j i . Obujal i so spomine 
na partizanstvo v preteklih letih. 

, ,To so bile zelo majhne borbe v primeri s š ta jerskimi ," reče 
kapetan Ronko. , ,To imamo opraviti večinoma z izbranimi 
švabskimi banditi. Nič ne pomaga, ofenziva  ne bo večno trajala 
in marec bo tuka j in p o m l a d . " 

, , D a , " pravi Švejk, , ,pomlad bo prišla, le koliko jih bo 
ostalo iz ba t a l j ona?" 

V bližini je začelo pokati . Skočili so na položaje. Kot besne 
zveri so se zaganjali pijani SS-ovci v naše izmučene vrste. 
Podpirala jih je težka artilerija in minometi. Ronko je hodil po 
položaju ter navduševal borce. 

, ,Fant je , streljajte le takrat, kadar se prikaže kak švabska 
buša. Varčujte z munic i jo !" Vedno več je bilo ranjenih od 
švabskih granat. Gedžo se je z delom brigade spustil v borbo. 
Tudi za položaje je tolkel sovražnik z artilerijo. Tako so padali 
tisti dan borci, zadeti večinoma od min in granat. 

Komandir čete Jože, vedno veseli devetnajstletni fant  iz 
Podgore, je padel v trenutku, ko je mislil zajeti nekaj Švabov. 
Kipar Belač je padel, ko je hitel na položaj . Tončkov Janez iz 
Loža, tisti, ki je poznal vse konje v diviziji, je padel, ko je 
vlekel ranjenega konja s položaja . Nenadoma smo zaslišali klic: 
, ,Ronko je padel !" (Se nadal juje) 

VELIKA  P O L O M I J A Piše: Milan Zrinski 
Riše: Jelko Peternelj 

109. „Gospodje, imeli boste čast biti najbolje plačana in 
' najmodmejša vojska današnjega časa", je slovesno naznanil 

sivolasec. Potem jih je, peljal v skladišče. Joco je z iskrečimi 
očmi kar po vrsti odpiral zaboje z orožjem in opremo. Lahko so 
si po mili volji izbirali orožje in prav vsi so bili navdušeni nad 
čudom vojaške tehnike. Stanka so čez čas nekako zadolžili za 
precizno avtomatsko puško, ki je pa ni bil preveč vesel. 

110. Medtem, ko je sivolasec razlagal načrt celotne operacije, 
od prehoda čez avstrijsko ozemlje, kjer zagotovo ne bodo imeli 
težav, pa vse tja do Tuzle in Sarajeva, kjer jih pričakujejo 
njihovi somišljeniki, je Stanko mislil le na Miro. 
Predvčerajšnjim ga je pošteno okregala zaradi omahljivosti. No, 
danes mu je telefonirala,  češ da ji je žal za izrečene besede in 
da ga pričakuje. Dobro je, je mislil sam pri sebi. Dolgo tako ne 
bo več z njo. In ko se bom vrnil... 

111 Da, ko se bom vrnil, me ta odločna babnica ne 
premakne niti za korak! Zdaj, zdaj pa gre zares. Zdaj se bo 
treba izkazati. Morda je vse skupaj svinjarija, a le skozi njo 
vodi pot do Mire in blagostanja... Takšno je bilo razmišljanje 
enega od devetnajstih diverzantov, ki so z najmračnejšimi 
nameni, pod krinko lažnih osvoboditeljev, že ves dan poležavali 
v gozdičku ob avstrijsko-jugoslovanski meji. Čakali so na 
noč...! 



Skorno - Florjan 

Veliko zadovoljstvo in 
Velenje - Levi breg 

Uspešni v delovnih prizadevanjih 

Topolšica 

Uresničili referendumski  program 

pripravljenost 
Naloge 2. referenduma  dobro 
izpolnjene in presežene. Veliko 
zanimanje za 3. referendum. 

Peto leto 2. referenduma  se 
počasi izteka. To je čas, ko 
pregledujemo, kako smo 
izpeljali zadane naloge in ko 
začnemo razmišljati kako na-
prej.. 

,,Tudi v naši krajevni skup-
nosti Skorno-Florjan smo na 
preteklem sestanku pregledali, 
kako smo izvršili naloga, ki 
smo si jih zadali z izglaso-

vanjem drugega samo-
prispevka," je ob našem 
obisku dejal predsednik te KS 
Viktor Češnovar.." Ko smo se 
20. aprila leta 1975 odločili 
, ,ZA", amo načrtovali, da 
bomo do aprila letos zbrali 
1.820.000 din. Za to višinp.je. 
bil na zborih občanov sprejet 
tudi srednjeročni program, ki 
je bil razdeljen na naslednja 
področja: gradnja betonskega 
mostu na cesti v Skorn in 
modernizacija te ceste. Za to 
smo predvideli 300.000 din; 
Nadalje ureditev ceste 
Pohrastnik — Petkovnik v 
Florjanu v višini 700.000 din, 
in priključkov na glavne ceste 
v Skornem in Florjanu, 
planirali pa smo porabo sred-
stev v višini 200.000 din. 
Načrtovali smo tudi sofinan-
ciranje izgradnje treh 
transformatorskih  postaj v 
višini 10.000 din in telefonske-
ga omrežja v višini 150 000 
din. Načrtovali smo tudi 
izgradnjo športnih igrišč v 
Skornem in Florjanu, ter 
predvideli ureditev prostorov 
za družbene organizacije in 
KS. Za ti dve akciji smo 
načrtovali porabo sredstev v 
višini 370 00 din. 

Do 30. novembra lani, smo 
zbrali že 2.296.400 din, do 

izteka referenduma  pa se bo ta 
vsota povečala še za 370.000 
din. Torej bo načrt zbranih 
sredstev presežen kar za 45,5 
%. Seveda to še ne pomeni, 
da bo tudi referendumski 
program presežen za toliko. 

Upoštevati moramo hitro rast 
cen in tako bodo ta sredstva 
komajda zadoščala za 100 °7o 
izpolnitev zadanih nalog. Pri 
tem velja tudi omeniti, da smo 
pri nekaterih projektih sodelo-
vali le kot sofinancerji. 

Ce danes pogledamo sadove 
našega dela, vidimo, da smo 
zgradili most na cesti v 
Skorno, to cesto smo tudi 
asfaltirali,  uredili priključke 
cest na glavno cesto, v dolžini 

petih kilometrov, sofinancirali 
izgradnjo dveh transformator-
skih postaj, s 250.000 dinarji 
pa smo sofinancirali  izgradnjo 
telefonskega  omrežja. V Skor-
nem smo zgradili in asfaltirali 
športno igrišče in leseno 
brunarico ureditev prostorov 
za delo družbeno političnih 
organizacij in KS pa je zaradi 
premajhnih sredstev v tem 
obdobju odpadlo. Računali 
smo sicer, da se bo v tem 
obdobju v naselju Pohrastnik 
zgradil stanovanjski blok, ki 
bi imel v pritličju prostore za 
trgovino in cielo KS. Žal tega 
ni in smo še danes pred 
vprašanjem, ki ga moramo 
reševati v bodoče. Na podlagi 
sklepov zbora občanov smo 
delavni program dopolnili z 
dodatnimi postavkami, in sicer 
gradnjo prepotrebne zaščitne 
ograje na cesti v Skorno in 
nabavo pluga za oranje snega. 

Ker nismo prejeli nobenih 
dodatnih sredstev za razna 
komunalna dela, smo del 
s reds tev s a m o p r i s p e v k a 
porabili za oranje snega, sana-

cijo plazov na cestah, za 
plačilo odškodnine pri gradnji 
cest, odškodnin za zemljo pri 
igrišču in za dotacijo za delo 
OOZSMS in ZB. Ob vsem tem 
ne smem pozabiti prostovolj-
nega dela krajanov, ki je bilo 
do sedaj ocenjeno na 
1.832.000 dinarjev. 

Ko smo v teh dneh pregle-
dovali sadove preteklega in 
govorili o morebitnem tretjem 
referendumu,  je bilo med 
krajani opaziti zadovoljstvo 
in pripravljenost, da tudi tret-
jič glasujejo ZA. Ljudje so 
spoznali, da se bo njihov kraj 
razvijal le z njihovo pomočjo. 
Ena takšnih pomoči pa je tudi 
samoprispevek," je sklenil 
svoje besede Viktor Češnovar, 
predsednik sveta KS Skorno 
— Florjan. 

D. B. 

Razprav o uresničevanju refe-
rendumskega programa in o 
smernicah nadaljnjega razvo-
ja se je tudi v krajevni skup-
nosti Velenje—Levi breg ude-
ležilo veliko krajanov 

Središče mestne krajevne 
skupnosti Velenje—Levi breg 
je novo naselje in gradnja in-
frastrukturnih  objektov pote-
ka urbanistično usklajeno ter 
celovito. Delo krajevne skup-
nosti je zato omejeno na ure-
janje pešpoti, parkirnih pros-
torov. otroških igrišč in drugih 
podobnih objektov. Kljub 
temu pa so na zborih občanov 
ocenili, da je bilo delo kra-
jevne skupnosti v obdobju od 
1975 do 1980 zelo pestro po 
vsebini in po obsegu. Prva 
naloga, ki so jo zapisali v re-
ferendumski  program, je bila 
izgradnja treh otroških igrišč. 

Tri* igrišča ta čas služijo svo-
jemu namenu, četrtega pa 
bodo dokončno uredili, ko bo 
rešeno tudi vprašanje parkir-
nih prostorov na dvorišču 
Jenkove 1 do 11 in Prešernove 
22. Veliko aktivnosti so na-
menjali urejanju zelenic in 
parkirnih prostorov. Med 
drugim so uredili površine ob 
Kidričevi cesti, ob teniških 
igriščih na Šaleški cesti, par-
kirišče in zelenico na Rudar-
ski. Kraigherjevi in Prešerno-
vi. kjer bo treba dokončno 
urediti še razsvetljavo, razši-
rili so parkirne prostore na 
Jenkovi, sovlagali pri obnav-
ljanju dela Cankarjeve in Ša-
leškeceste ter urejanju okolice 
doma SLO. Uredili so še ze-
lenice ob avtobusni postaji, 
obnovili grmovnice na vseh 
zelenicah v krajevni skupnosti 
in drevored na Foitovi ter 
Kraigherjevi cesti. Del sred-

Pomembna pridobitev drugega referenduma  je bil tudi nov most na cesti v Skorno. 

stev so namenili tudi obnav-
ljanju osrednjega otroškega 
igrišča z okolico in nekaterih 
bližnjic oziroma peš poti na 
območju celotne krajevne 
skupnosti. Za delo samo-
upravnih organov krajevne 
kupnosti so v kletnih prosto-

rih Jenkove 3 uredili delovno 
sobo. ki jo uporabljajo skupaj 
s stanovalci. Prav sedaj pa 
urejajo primernejše delovne 
prostore v Foitovi 6. Pred vse 
večje stanovanjske objekte so 
postavili klopi, ki jih redno 
vzdržujejo, ni pa jim uspelo 
urediti podhoda na Šaleški 
cesti, ker namen tamkajšnjih 
prostorov še ni dokončno 
opredeljen. 

Naloge iz referendumskega 
programa so v krajevni skup-
nosti Velenje—Levi breg 
uspeli uresničiti, ko to ugo-
tavljajo pa hkrati že načrtu-
jejo nove. Tako bo posebna 
skrb veljala področju druž-
benih dejavnosti, še posebej 
urejanju otroškega varstva. 
Primanjkuje jim garažnih 
enot. potrebujejo telefonsko 
govorilnico, urediti pa bo 
treba tudi javno razsvetljavo. 
Po svojih zmožnostih se bodo 
vključili v obnavljanje oziro-
ma novogradnjo hotela ter 
gradnjo novega poštnega 
objekta. Lotili se bodo na-
daljnje izgradnje rekreacij-
skega centra ob Šeleški cesti 
ter uredili kanalizacijo pod 
vilo Herberstein. Gozd, ki jo 
obdaja pa naj bi z ureditvijo 
cest spremenili v park. Zaradi 
nekaterih novogradenj bodo 
po predvidevanjih odstranili 
tudi bivši mlin in nekatera 
druga stara poslopja. Vsa ta 
vprašanja predstavljajo 
osnovo za izdelavo nadaljnjih 
razvojnih smernic krajevne 
skupnosti Velenje—Levi breg 
in elementov za sklepanje sa-
moupravnih sporazumov o 
temeljih planov krajevnih 
skupnosti. 

J. K. 

Ob glasovanju za 
samoprispevek leta 1975 so se 
v krajevni skupnosti Topolšica 
odločili za gradnjo šole, vrtca 
in telovadnice ter zastavljene 
cilje v letu 1979 tudi dosegli 

V krajevni skupnosti 
Topolšica so se pred petimi 
leti vestno in odgovorno lotili 
sestave delovnega programa, 
za katerega so se krajani na 

referendumu  odločili, da ga 
bodo uresničili s samoprispev-
kom. Sleherni prebivalec 
Topolšice je bil s temi pro-
gramskimi cilji seznanjen in 
pri tem je pomembno vlogo 
odigrala zlasti krajevna kon-
ferenca  SZDL skupaj z vsemi 
ostalimi družbeno političnimi 
organizacijami in drugimi 
krajevnjmi dejavniki. Kar % 
odstotkov krajanov je glaso-
valo za samoprispevek, saj so 

šole, vrtec in telovadnico 
resnično potrebovali. Da bi 
zmanjšali potrebna sredstva, 
so se na zboru občanov dogo-
vorili za obnovo stare osnovne 
šole, od novogradnje pa so 
odstopili. Lotili so se dela in v 
letu 1978 začeli s temeljitim 
obnavljanjem stare šole. V 
njej so v letu dni uspeli urediti 
nove šolske prostore in vrtec 
ter ob šoli postaviti še telo-
vadnico. S samoprispevanjem 

so zbrali približno 3.000.000 
dinarjev. Z združitvijo 
sredstev krajevne skupnosti, 
samoupravne interesne skup-
nosti za vzgojo in izo-
braževanje, so referendumski 
program v lanskem letu v 
celoti uresničili. Neprecenljiv 
delež pa so k temu dosežku 
prispevali krajani tudi z udar-
niškim delom. V krajevni 
skupnosti Topolšica zato 
ocenjujejo, da je takšna 

oblika financiranja  krajevnih 
potreb dobrodošla tudi v 
bodoče. 

Pripravljajo srednjeročne 
programe in v njih 
upoštevajo najaktualnejše 
probleme krajevne skupnosti. 
Gre predvsem za urejanje cest, 
kanalizacije, preskrbe kra-
janov in razreševanje drugih 
podobnih vprašanj. Razvojni 
načrt želijo sestaviti tako, da 

bo zanimiv in koristen za 
vsakega krajana in s tem To-
polšico razviti v kar se da pri-
jeten kraj. Skladno s tem pa 
se zavzemajo tudi za čimprej-
šnjo razrešitev vprašanja zdra-
vilišča oziroma bolnišnice v 
Topolšici, saj prav bodoči 
razvoj teh objektov v 
marsičem opredeljuje nadaljnji 
razvoj celotne krajevne 
skupnosti. 

J. Krajnc 

Telovadnica je pomembna pridobitev zaTopolšico IPKOT?" • n - ur V obnovljeni šoli so uredili tudi vrtec (Posnetka: D.B.) 



Razredničarka Trebše Nuša 

J o ž e Stropnik 

Pobratenje dveh šol 

S A N D A 
K U Z M A -
N I Č , 8. raz-
red: »Prav ta-
k o kot B r a n -
ka sem tud i 
j a z že d r u g i č 
v V e l e n j u in 
tako s e m si 

nabrala že l ep krog p r i j a t e -
ljic. To prijateljstvo mi ve l iko 
pomeni in zato g a . b o m nego -
vala še naprej . D o b r o sem se 
navadila tudi n a sneg in m i 
gre smučanje že kar d o b r o o d 
rok.« 

Šola v naravi 

Kino klub Gorenje 

Razvejana dejavnost 
Obsežen delovni program — S 
številnimi filmskimi  projekcijami 
razširiti splošno filmsko  kulturo 

Ustanovitev Kino kluba Gore-
nje sega v leto 1971. Peščica kino 
— amaterjev pa je že v tem krat-
kem času dosegla zadovoljive 
uspehe. 

Dejavnost Kino kluba Gorenje 
je zelo obsežna. Člani so najprej 
poskrbeli za podmladek. 
Organizirali so številna predava-

' nja iz osnov amaterskega filma,  ki 
so enkrat na teden po vseh 
osnovnih šolah v Velenju in Šoš-
tanju. Od leta 1972 pa redno so-
delujejo na vseh festivalih,  kjer 
dosegajo številne uspehe. Ude-
ležili so se tudi meddržavnega 
festivala  v Trstu in dobili srebrno 
medaljo. Za svoje delo so v letu 
1977 prejeli naslov najuspešnej-
šega kino kluba Slovenije. S štiri-
mi projekcijami so sodelovali na 
Tednu domačega filma  V Celju. 
Redna oblika delovanja so tudi 
Petkovi kulturni večeri in srečanja 
s tovrstnimi kino klubi Slovenije. 
Priredili so tudi pet klubskih fes-
tivalov. V letošnjem januai ju so 
prizadevni filmski  amaterji pri-
pravili že šesti klubski festival 
amaterskega filma.  V velenjski 
knjižnici so zvrteli svoje filme  kino 
klubi Maribor, Ravne na Koroš-
kem in kino klub Gorenje. V in--
formativni  sekciji so prikazali 
fime  šolskih skupin, na večerni 
predstavi pa še ostale, ki so jih 
razdelili na dokumentarne, igra-
ne. žanrske in animirane. Tri-

članska strokovna komisija je med 
dokumentarnimi filmi  prisodila 
prvo mesto filmu  Darinke Urtelj 
in Štefana  Podgorška Zmagovalci 
teme. Drugo mesto je pripadlo 
filmu  Iskra pod pepelom Srečka 
Rošerja. Med igranimi filmi  je 
zmagal film  Lijane Martine in 
Marjana Močivnika Ostajaš 
osamljena, drugi je bil film  Dvo-
ličnost in čas Toma Čankaša, 
tretje mesto pa je osvojil film 
Cveta Sušca Velika želja. Med 
žanrskimi filmi  je osvojil prvo 
mesto film  Glejmo se Borisa Sa-
lobirja. drugo film  Marka Lam-
peta Zimske počitnice, tretje pa 
film  Igra usode Borisa Salobirja. 
Med animiranimi filmi  so nagra-
dili samo film  Tudi moč ima svoje 
meje Marjana Močivnika. 

Posebna priznanja pa so prejeli 
Marjan Močivnik za scenarij fil-
ma Tudi moč ima svoje meje, 
Lijana Marine in Marjan Močiv-
nik za režijo filma  Ostajaš osam-
ljena in Srečko Rošer za kamero v 
filmu  Iskra pod pepelom. Na 
festivalu  so dobili posebne po-
hvale še Boris Salobir za duhovi-
tost v filmu  Glejmo se in Srečko 
Rošer za glasbeno opremo v filmu 
Iskra pod pepelom ter Cveto Ro-
šer za glasbeno opremo v filmu 
Iskra pod pepelom ter Cveto Su-
šeč za avtentičen pristop k ljudski 
kulturi v filmu  Velika želja. 

Člani klub so posneli 70 do 80 
filmov,  ki sodojo v sam vrh slo-
venskega amaterskega filma.  Z 
namenom, da pridobijo nove 
člane, prirejajo številne projekcije 
po šolah in tako širijo filmsko 

kulturo med najmlajšimi. Iz 
skromne amaterske skupine so 
prerastli v močno organizacijo, 
katere namen ni več le amaterski 
film  kot tak, pač pa tudi razširje-
nje splošne filmske  kulture. 

Delovni načrt za letošnje leto 
zajema organizacijo šestega 
klubskega festivala,  ki so jo 
uspešno opravili številne projek-
cije po krajevnih skupnostih 
občine Velenje, filmski  Večer v 
Šmarju pri Jelšah, predavanja iz 
osnov 14 mm filma,  sodelovanje 
na festivalu  amaterskega doku-
mentarnega filma  v Mariboru ter 
na vseh klubskih in medklubskih 
festivalih.  Na vseh osnovnih in 
srednjih šolah nameravajo v tem 
letu. tam kjer še niso. ustanoviti 
filmske  krožke. Radi pa bi pri-
pravili tudi snemanje o delovanju 
in dejavnosti vseh sekcij Kino 
kluba Gorenje, in sicer 8 mm, 16 
mm ter izobraževalne sekcije. 
Veliko pozornosti bodo posvetili 
še tesnejšemu sodelovanju z mla-
dimi v krajevnih skupnostih, z 
ostalimi kino klubi Slovenije. Ju-
goslavije. pa tudi zamejstva. Na 
raznih seminarjih v okviru FO-
T O - K I N O ZVEZE Slovenije ter 
ZKO Slovenije nameravajo 
usposobiti svoje člane za delo na 
osnovnih šolah. V , programu pa 
imajo tudi izdelavo animirank na 
16 mm traku ter ureditev tonskega 
študija. Največja želja vseh članov 
F O T O K L U S A G O R E N J E j e . d a 
bi 10-obletnico kluba v letu 1981 
proslavili čimbolj delavno — z 
organizacijo republiškega festi-
vala amaterskega filma. 

Združilo nas je skupno delo 
Stanovalce Efenkove  v KS Velenje — Šmartno je združilo 

skupno delo v akciji za toplifikacijo.  Z zagnanostjo in optimiz-
mom smo se lotili odvoza in zasipavanja primarnega voda, skrb 
za sekundarni vod pa je bila dolžnost vsakega posameznika. 
Tekel je znoj, rastli so žulji, krajani tega dela ulice pa so se vedno 
boli zbliževali, sj 

V prvi pol« 

Bratske 
vezi 

M A R I O B O -
BAN.3 . raz-
red: »Le tos 
sem prv ič v 
V e l e n j u in m i 
j e ze lo všeč. 
Č e p r a v sem 
bol j n a v a j e n 
m o r j a in son-

ca, se tudi T u k a j n a s n e g u 
odlično poču t im. D a b o m 
odnesel lepe vtise iz V e l e n j a , 
ima velike zas luge tudi m o j 
prijatelj iz O Š A n t o n Aškerc , 
pri katerem sem gost . Ž e l i m , 
si, da, bi mi pole t i ob i sk 
vrnil.« 

BRANKA 
DEŽULO-
VIČ, 8. raz-
red: »Tokrat 
sem že drugič 
med velenj-
skimi" vrstni-
ki, in" sicer 
sem pri isti 
prijateljici, kot sem bi la lani . 
Tudi ona je že bila pri m e n i . 
Kljub temu, da d r u g o le to n e 
bom več v osnovni šoli, b o m 
stike še naprej obdrža la .« 

T O M I S L A V 
M U C I Č , 5. 
razred: »Prvič 
sem m e d slo-
vensk imi to-
variši in že l im 
si, d a to n e bi 
bilo zadn j i č . 
P o s e b n o s e m 

navdušen nad s m u č a n j e m , 
saj je pri nas za to zvrst špor t a 
zelo malo možnost i . U p a m , 
da bom svo jemu gost i te l ju 
vsaj delno l ahko povrni l n j e -
govo gostol jubnost , k o m e b o 
letos poleti obiskal .« 

•MITOM D.' B. 

Mi žan jemo n o v e z m a g e s 
stiskom pr i ja te l j sk ih rok, m i 
kujemo srečne d n e v e za b ra t -
stvo in eno tnos t p o v s o d . 

Pod tem ges lom se že 
drugo leto n a d a l j u j e j o stiki 
med dvema p o b r a t e n i m a šo-
lama, OŠ A n t o n A š k e r c iz 
Velenja in O Š B r u n o I v a n o -
vič iz Splita. P rav te d n i so se 
na dese tdnevnem o b i s k u v 
Velenju mud i l i učenc i in 
učitelji iz o m e n j e n e sp l i t ske 
šole. St ir indvajset u č e n c e v in 
dva učitelja so prež iv l ja l i 
dneve na snegu , koval i so 
nova pri jatel js tva in i z e m n j a -
vali izkušnje. Sicer p a so n a m 
večo tem poveda l i s ami : 

ANTON BO-
BAN, učitelj 
telovadbe: 
»Tretjič sem 
že med vami 
v Velenju in 

I sem zelo za-
dovoljen. 
Prav tako 
sem zelo zadovol jen s sode lo -
vanjem med o b e m a š o l a m a , 
saj se tako krepi bra t s tvo in 
enotnost med naš imi na rod i . 
To pa je tisto, kar n a m v e d n o 
ponavlja naš tovariš Ti to.« 

Priprave na projekcijo 

imeli vsega dovolj. Če pa se bo 
dobremu uspehu v šoli pridružilo 
še osvojeno 1. mesto v slalomu, 
bom zelo vesel. 

JOŽE STROPNIK 

Vsi smo nestrpno pričakovali, 
kdaj bomo pričeli z šolo smuča-
nja. Tu mi je zelo všeč. Starši so 
mi kupili opremo. Le še bolje se 
bom moral naučiti smučati in ne 
bo se bal nobenih strmin. Šola v 
naravi bi morala trajati vsaj 14 
dni. No, pa tudi to bo dovolj. Ob 
koncu bomo preizkusili dobljeno 

Vlado Gorsič 

T o m a ž Svet ina 

Jož ica Skok 

žavnth prvakov, tisti, Ki se v 
velenjski občini zanimajo za tcT 
zvrst športa, so verjetno z najve-
čjim zanimanjem pričakovali 
razplet bojev v razredu prikoli-
čarjev, kjer so tekmovale tudi 
domače posadke. Kar nekako 
navajeni smo že bili, da je naslov 
državnega prvaka pripadel velenj-
skim tekmovalcem. Dolga leta je 
tanajvišji naslov osvajala dvojica 
Camlek- Pogorelec, letos pa je ta 
lovorika pripadla vozniku Vladu 
Goršiču in sovozniku Juletu 
Slemenšku. Dolga leta naporov in 
samoodrekanja so bila poplačana. 
Zal le moralno, materialne pomoči 
pa je bilo za ta zelo drag šport 
mnogo premalo. Prav to dejstvo 
je bilo verjetno vzrok, da sem ob 
pogovoru z obema tekmovalcema 
neprestano občutil priokus žalosti, 
hi bilo tistega veselja, ki bi ga od 
nekoga ki je Osvojil naslov dr-

V koledarju dirk je bilo lani 
predvidenih osem dirk, izvedenih 
pa je bilo le pet. Zmagala sva na 
treh, in sicer v Prnjavorju, 
Vlasinici in v Požegi. Na Grobni-
ku nama je odpovedal motor, pete 
dirke pa se nisva udeležila, ker se 
je smrtno ponesrečil najin stalni 
spremljevalec Ivč Srebotnik. Bila 
sva psihično pretresena in nisva 
hotela tvegati nastopa na tej dirki. 

Jule SlemenSek 
Dirka namreč zahteva popolno 
psihično in fizično  pripravljenost, 
saj v nasprotnem primeru tekmo-
valec ogroža sebe in druge. Res je 
sicer, da sva naslov državnega pr-
vaka imela v žepu že pred to 
dirko, vendar to ni bil razlog, da 
se le-te nisva udeležila, kot so go-
vorili drugi. 

Se nekaj bi rad novedal. Že. 
dolga leta slovenski tekmovalci 
igramo glavno vlogo pri avtčT 
moto dirkah. Žalostno pa je, da 
nismo sposobni organizirati niti 
ene tekme za državno prvenstvo. 

Zgovarjajo se sicer, da so dirke 
preveč nevarne, vendar lahko 
povem, da v petin Jetih 
na dirkališčih vsaj v našem 
razredu še ni bilo hujše nesreče. 
Vse je seveda odvisno od dobre 
organizacije. Zelo slabo delujeta 
tudi osrednji organizaciji, to sta 

Razen najine delovne organizacije 
KOC Velenje in pa nekaterih 
zasebnikov, so nama vsi ostali 
obrnili hrbet. Letos so nama sicer 
obljubili, da bova kot državna pr-
vaka prišla na seznam vrhunskih 
športnikov. Morda pa se bo s tem 
le kaj spremenilo. 

Težav je dovolj, veliko pa je 
tudi načrtov, ki pa bodo ob se-
danjem odnosu do tega špoi 
ostali neizpolnjeni. Nujno 
potrebovala nov motor, saj bi se 
rada pomerila tudi na mednaro-
dnih tekmovanjih. Sva sicer v 
letih, ko tekmovalci v avto-moto 
športu dosegajo najboljše rezul-
tate, kot pa kaže, bova midva na 
vrhuncu najinih sposobnosti mo-
rala prenehati, tekmovati. Če se ne 
bo nič premaknilo na boljše, bo 
letošnja sezona verjetno zadnja, 
saj sama nikakor ne zmoreva 
velikega finančnega  bremena.« 

D. B. 

znanje in pripravili tekmovanje. 
Upam, da bom osvojil vsaj 5. 
mesto. 

Združiti  prijetno s koristnim 
Z a d n j e dn i p r v e g a po l l e t j a 

so učenc i o s n o v n e šole K a r e l 
Des tovn ik K a j u h z a m e n j a l i 
šolske klopi s s n e ž n i m i po l j a -
n a m i . Šola j e za vse u č e n c e 
pe t ih r a z r e d o v o rgan i z i r a l a v 
Z a v o d n j a h šolo v na rav i , k i j e 
ze lo kor i s tna , sa j se b o d o 
neka t e r i učenc i nauč i l i s m u -
čati , d rug i p a se še bo l j izurili 
v t ehn ik i s m u č a n j a . P re j šn j e 
le to j e ta o s n o v n a šola o rgan i -
zirala šo lo v n a r a v i n a S l e m e -
nu. Z a r a d i u g o d n e j š i h s m u -
čišč in v lečnice p a so se le tos 
odloči l i za Z a v o d n j e . P a t ud i 
s t roški so m a n j š i , s a j so si 
uredi l i b iva l i šče k a r v po -
d r u ž n i č n i šoli v t e m k r a j u . 
N a m e n šole v na r av i j e vzbu-
diti z a n i m a n j e za s m u č a n j e , 
nauč i t i z a č e t n i k e o s n o v n i h 
prv in s m u č a n j a , ki p o s t a j a 
vse bo l j m n o ž i č e n špor t . K r e -
pi p a tud i tovar i ške o d n o s e 

m e d učenci in j i h n a v a j a n a 
s a m o s t o j n o s t . Letos j e vk l ju -
čenih v šolo v na rav i 58 o t rok . 

R a z d e l j e n i so n a pet s k u p i n , 
ki so o b l i k o v a n e p o s m u č a r -
skih s p o s o b n o s t i h vsakega 
učenca . S m u č a j o tri ure d o -
p o l d a n in d v e uri p o p o l d a n . 

O b 17. uri se p r i č n e j o p r e d a -
v a n j a , in s icer o gozdu , lovu , 
s m u č a n j e in p rva p o m o č , 
sp lošni l judsk i o d p o r in ne-
va rnos t i v go rah . Z a d n j i ve-
čer p a b o d o učenc i p re je l i 
sp r ičeva la in se p o m e r i l i v 
s l a l o m u . In k a j m e n i j o učen -
ci? 

T O M A Ž SVETINA 

V šoli mi je zelo všeč. Sem 
domačin, pa raje preživljam 
zadnje dni pouka s svojimi 

vrstniki. Smučati sem znal že 
prej. toda sedaj si bom izpopolnil 
tehniko smučanja. Opremo so mi 
kupili starši. Vesel sem, da je 
dovolj snega. Le še vreme naj bo 
smučanju primerno, pa bomo 

JOŽICA SKOK 
Vesela sem, da lahko obisku-

jem šolo smučanja. Tu mi je zelo 
všeč. Smučati sem znala že prej, 
toda ne dovolj za tekmovanje v 
slalomu. Opremo so mi kupili 
starši. Smučam zelo rada, saj je 
zame to najlepši šport. Vesela 
sem, da imamo dovolj snega. 
Teden, ki ga bom preživela z šolo 
v naravi, bo prehitro minil. 
Dobro da so potem počitnice. 

Naslov ostal v dolini 
Napori kronani z zmago. Premalo 
razumevanja in pomoči. Na-
slednja sezona veijetno zadnja. 

Končano je državno prvenstvo v 
avto-moto dirkah. Kot vsa prej-
šnja je tudi letošnje minilo v 
znamenju slovenskih tekmovalcev, 
ki so ibrali največ naslovov dr-

žavnega pivaka, pričakoval. Sicer 
pa sta Vlado in Jule povedala na-
slednje: 

,,Pretekla sezona je bila zelo 
uspešna, kar kažejo tudi rezultati. 
Motor sva začela pripravljati že 
konec sezone 1978 in sva pridno 
delala celo zimo. Brezhibno je 
motor delal potem na vseh dirkah 
razen na Grobniku, kjer je bil že 
na koncu svojih moči, steza pa 
takšna, da je zahtevala od 
motorja in posadke maksimalni 
napor. Vendar to ni bila samo 
najina usoda, ampak kot je znano 
smo takrat odstopili vsi Jugo-
slovani. 

AMZJ in MZS. Njihov odnos se 
je najbolje pokazal na podelitvi 
medalj ob zaključku prvenstva, 
saj so nas odpravili kar na hodni-
ku hotela Jugoslavije v Beogradu. 

Poglavje zase pa so finančne-
težave. Ta šport je namreč zelo 
drag, pomoči pa skoraj nobene. 



gostinstvo Velenje, p.o. 
velenje, rudarska 1 
telefon: (063) 851-220 
telegram: gostinstvo velenje 

REK Elektrostrojna 
oprema 
n. soi. c., Prelocte, p. Velenje 

TOZD Vodovodno toplovodni obrati 
Komisija za delovna razmerja 

objavlja 
prosta dela in naloge 

1. VODENJE PRIPRAVE 
DELA TOZD 

2. VODENJE HALE 
3. VODENJE OBRATA 

OGREVANJE 
4. VODEN4B OBJEKTOV 
5. REFERENT ZA VZGOJO 

IN UVAJANJE KADROV 
6. Dela in naloge več MON-

TERJEV CENTRALNEGA 
OGREVANJA, VODOVO-
DA ter MONTERJEV KLI-
MA NAPRAV in PREZRA-
ČEVANJA 

Razpisni pogoji: 
pod 1. — srednja ali višja šola strojne smeri; 

— 3 leta delovnih izkušenj na ustreznem področju; 
— poznavanje stroke (ogrevanje, vodovod, prezra-

čevanje); 
— organizacijske sposobnosti. 
Poskusno delo traja 60 dni. 

pod 2. — srednja šola strojne smeri; 
— 3 leta delovnih izkušenj na ustreznem področju; 
— organizacijska sposobnost. 
Poskusno delo traja 40 dni. 

pod 3. — srednja ali višja šola strojne smeri; 
— 3 leta delovnih izkušenj na ustreznem področju; 
— poznavanje stroke (ogrevanje stanovanjskih, po-

slovnih in proizvodnih prostorov); 
— organizacijske sposobnosti; 
— opravljen strokovni izpit iz strojništva. 
Poskusno delo traja 60 dni. 

pod 4. — srednja šola strojne smeri; 
— 3 leta delovnih izkušenj na ustreznem področju; 
— poznavanje stroke (vodovod, ogrevanje, prezra-

čevanje); 
— organizacijske sposobnosti; 
— zaželen opravljen strokovni izpit iz strojništva. 

Poskusno delo traja 40 dni. 
pod 5. — srednja strokovna izobrazba; 

— več let delovnih izkušenj; 
— pravilen odnos do dela z ljudmi; 
— snosobnost uvajanja in organiziranja pri prak-

tičnem usposaoljanju. 
Poskusno delo traja 40 dni. 

pod 6. — končana poklicna šola ustrezne smeri 
Poskusno delo traja 30 dni. 

Za vsa objavljena dela in naloge se sklene delovno raz-
merje za nedoločen čas po uspešno opravljenem posku-
snem delu s polnim delovnim časom. Prošnji za sprejem v 
delovno razmerje je potrebno priložiti dokazila o izpolnje-
vanju pogojev. 
Kandidati naj pošljejo prošnje na naslov: REK VELENJE, 
Rudarska 6, DO ESO TOZD VTO - komisija za delovna 
razmerja. 
Razpis velja do zasedbe del in nalog. O odločitvi ko-
misije bodo prijavljeni kandidati pismeno obveščeni, naj-
kasneje v 15 dneh po zasedanju komisije. 

gorenjeftg® 
Tovarna gospodinjske opreme, n. sol. o., Velenje, 
Komisija za delovna razmerja TOZD Elektronika 

OGLAŠA 
večje število (20) prostih del in nalog 

S PODROČJA i INTEGRA-
CIJE IN SERVISIRANJA 
RAČUNALNIŠKIH 
SISTEMOV 

Pogoji: — elektrotehnik (zaželen šibki tok); 
— znanje angleščine; 
— zaželen odslužen vojaški rok; 
— poskusno delo traja 60 delovnih dni. 

Zaradi zahtevne usmeritve bo potrebno dodatno stro-
kovno izobraževanje in specializacija, zato predlagamo, da 
se prijavijo kandidati, ki čutijo veselje za to področje. Z 
obširnejšo obrazložitvijo bodo kandidati seznanjeni v pred-
hodnem razgovoru. 

Kandidati naj pošljejo vloge z dokazili o izobrazbi na na-
slov: GORENJE TGO VELENJE, Kadrovski sektor, Celj-
ska 5/a, 63320 Velenje, v roku 10 dni od dneva objave 
oglasa. _ 

v soboto, 16. februarja  ob 20. uri. 

Zabavali vas bodo: IVICA SERFEZI in LJUPKA 
DIMITROVSKA z ansamblom OTAVIJA BRAJKA. 

Vstopnina 200 dinarjev. Za gostinske usluge bo po-
skrbel REK — Družbena prehrana. Vstopnice lahko kupite 
v RDEČI DVORANI vsak dan, razen sobote, od 6. do 14. 
ure in od 17. do 19. ure. 

PRIDITE NA VELIKO PUSTOVANJE V RDEČO DVO-
RANO IN SE RAZVEDRITE! 

GOSTINSTVO VELENJE 
prireja 

TRADICIONALNO 
PUSTOVANJE 
v soboto, 16. in torek 19. februarja  1980 ob 19. uri. 
HOTEL PAKA - rezervacije po tel. 851-220; 
RESTAVRACIJA JEZERO - rezervacije po tel. 850-170 
Od 17. do 14. ure. 
KAJUHOV D O M Šoštanj - rezervacije po tel. 881-356 
od 17. do 14. ure. 

Pustna večerja: PREKAJENA SVINJINA S HRENOM, 
KROFI! 
Oba dneva bodo imele maske vstop prost, najboljše pa 
bodo v torek nagrajene! 

VAS VABI NA 

VELIKO PUSTOVANJE 

RDEČA DVORANA 
VELENJE 

Tudi z manjšimi rednimi mesečnimi 
pologi se da v določenem času veliko 
privarčevati. 
Če se odločite namensko varčevati za 
stanovanje, dobite npr. po štirih letih na 
privarčevani znesek kar 200 7.. kredita. 

Vse podrobnejše informacije vam bodo 
dali v vaši banki. 

ljubljanska banka 
vam pomaga s posojilom 
do stanovanja 
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koledar 

Petek, l. februar  — Brigita 
Sobota, 2. februar  — Marija 
Nedelja, 3. februar  — Blaž 
Ponedeljek, 4. februar  —Andrej 
Torek, 5. februar  — Agata 
Sreda, 6. februar  — Ljubo 
Četrtek, 7. februar  — Rihard 

dežurstva 

Veterinarska postaja Velenje od 
l. 2. do 7. 2. 1980 — Ivo Zagožen, 
dipl. vet. Velenje, Vrnjačke Banje 7 

mali oglasi 

V VARSTVO vzamem dva 
otroka, primerno za starše, zapos-
lene v TGO in RSC. Naslov v ured-
ništvu. 

PRODAM hišo v Šoštanju. Cena 
po dogovoru. Ogled možen ob 
nedeljah. Ana Vrtačnik, Gregor-
čičeva 2, Šoštanj. 

V DOPOLDANSKEM ČASU 
vzamem otroka v varstvo. Naslov v 
uredništvu. 

UGODNO PRODAM opremo 
za dnevno sobo. Informacije 
Lovrenčič, Šaleška 20 a Velenje. 
Ogled od 15. ure dalje. 

PRODAM osebni avto OPEL, 
letnik 1965, po ugodni ceni. Infor-
macije Darko Sevčnikar, Kidričeva 
17, Velenje. 

TOVORNI AVTO Scepel, 6 t, 
prodam. Registriran do novembra 
1980. Informacije  po telefonu 
(062) 65-088. 

kino 

RUDARSKO ELEKTROENERGETSKI KOMBINAT 
VELENJE 

Kadrovsko-splošni sektor 
SOZD REK Velenje 
Komisija za delovna razmerja pri DS Družbeni standard 

OBJAVLJA 
dela in naloge: 

VEČ DELAVK ZA RAZNA 
KUHINJSKA DELA 
Pogoji: 
— pripravljenost, da dela v počitniških domovih REK v 
času letne sezone. 

Kandidatke naj vložijo pismene prijave v 15 dneh od 
dneva objave na naslov: Kadrovsko-splošni sektor REK 
Velenje, Rudarska 6. 

Prijavljene kandidate bomo obvestili o izbiri 30 dni po 
preteku objave. 

REDNI KINO VELENJE: 
31.1, — četrtek ob 18. in 20. uri 

SKRIVNOST ZAPUŠČENE 
HIŠE — italijanska shrljivka. 
Režija: Dario Argento. Igrajo: 
David Hemmings, Daria Nicolo-
di 

1. 2. — petek ob 18. in 20. uri 
GROZLJIVI DOGODEK -
ameriški znanstveno fantastični 
film.  Režija: Bert 1. Gordon. Ig-
rajo: Marjoe Gortner, Ida Lupino 

3.2. — nedelja ob 18. in 20. uri 
GROZLJIVI DOGODEK -
ameriško znanstveno fantastični 
film 

4.2. — ponedeljek Ob 18. in 20. 
uri ZDRAVNIKI IMAJO RAJŠI 
GORE — argentinska komedija. 
Režija: Gerardo Sofovich.  Igrajo: 
Javier Portales, Mariquita Galle-
gos 

5. 2. — torek ob 18. in 20. uri 
ZDRAVNIKI IMAJO RADI 
GORE — argentinska komedija 

6. 2. — sreda ob 18. in 20. uri 
ANTON ČAROVNIK — vz-
hodno nemški film.  Režija: Giin-
ter Reosch. Igrajo: Barbara Dit-
tus, Ervin Geschonneck 

7.2. — četrtek ob 18. in 20. uri 
TIGROVE OČI — ameriški 
avanturistični film.  Režija: Sam 
Wanamaker. Igrajo: Patrick 
Wayne, Taryn Povver 

KINO DOM KULTURE VELE-
NJE 

4.2. — ponedeljek ob 20. uri 

FILMSKO GLEDALIŠČE 
ANTON ČAROVNIK — vz-

hodno nemški film 
KINO ŠOŠTANJ 2. 2. - so-
bota ob 19.30 SKRIVNOST ZA-

d i i i o s 
TOZD Priprava odpadnih surovin LJUBLJANA 

OBJAVLJA 

prosto delo in naloge 

VOZNIKA (ŠOFERJA) 
na skladišču DINOS Velenje 

Pogoji: kvalificiran  voznik s končano poklicno šolo in najmanj 2 leti 
delovnih izkušenj z usposobljenostjo za delo z dvigalom. 

Kandidati naj vložijo ponudbe v 15 dneh po objavi na poslovalnici 
DINOS Celje, Resljeva ali skladišče Velenje. Tu boste dobili tudi 
podrobnejše informacije.  Stanovanjani. Prednost imajo tisti, ki imajo 
stanovanje v bližini Velenja. 

Of* 
pto 

k \ e t 

\o 
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Odkupujemo svinjske ter ostale kože po ugodnih cenah 
PUŠČENE HIŠE — italijanska 
shrljivka 

3.2, —nedelja ob 17.30 in 19.30 
ZDRAVNIKI IMAJO RAJŠI 
GORE — argentinska komedija 

4. 2. — ponedeljek ob 19.30 
GROZLJIVI DOGODEK — 
ameriški znanstveno fantastični 
film 

6. 2. — sreda ob 19.30 TIG-
ROVE OČI — ameriški avantu-
ristični film 

KINO ŠMARTNO OB PAKI 
1. 2. — petek ob 19. uri 

GROZLJIVI DOGODEK — 
ameriški znanstveno fantastični 
film 

5. 2. — torek ob 19. uri TIG-
ROVE OČI — ameriški avantu-
ristični film 

GAL1NEC, roj. 1959, delavka iz 
Hrastovca 
Smrti: 

Anton DOBNIK, strojni delo-
vodja iz Velenja. Cankarjeva 1/c 
roj. 1942: Ana KRAJNC, upoko-
jenka iz Slatine 7, roj. 1909; He-
lena MIR. upokojenka iz Velenja, 
Prešernova 22, roj. 1898 
Matični urad Šoštanj 
Poroke: 

Slavko JAN, rojen 1953, 
odštevalec vodomerov, Šoštanj, 
Koroška 19 in Žameta GOS-
TEČNIK. rojena 1961, gospodi-
nja, Šoštanj. Koroška 19. 

KOTO 
koteks tobus 
in zbiralnice 
kmetijskih zadrug 

prebivalstvo 
Matični urad Velenje 
Poroke: 

Vladislav LENART, roj. 1959. 
delavec iz Hrastovca in Katica 

gorenjeipo 
Tovarna gospodinjske opreme, n. sol. o., Velenje 
KOMISUA ZA DELOVNA RAZMERJA TOZD VZDRŽEVANJE 

OGLAŠA 
prosta dela in naloge 

FINOMEHANIK 
Pogoji: 
— KVfinomehanik: 
— najmanj 2 leti delovnih izkušenj; 
— poizkusno delo v trajanju 45 delovnih dni. 

Kandidati naj pošljejo pismene prijave z dokazili o izobrazbi in delo-
vnih izkušnjah v roku 15 dni od objave oglasa na naslov: GORENJE 
TGO VELENJE, Kadrovski sektor, 63320 Velenje, Celjska 5/a. 
O izbiri bodo kandidati obveščeni v roku 30 dni po zaključku roka 
za prijavo. 

RUDARSKI SOLSKI CENTER 

V E L E N J E 
n a o m a j a n a a u b a l d l a r n a o d g o v o r n o s t 
J U G O S L A V I J A 

RUDARSKI ŠOLSKI CENTER VELENJE 
Kadrovsko-socialni sektor 

Na podlagi 22. čl. TZDR (Ur. I. SRS št. 24/77) ter komisije za 
medsebojna delovna razmerja TOZD Serijska proizvodnja z dne 26. 
12. 1979 

OBJAVLJAMO 
potrebo po delavcu za opravljanje del oz. delovnih 
nalog: 

VODJA TEHNOLOŠKEGA 
ODDELKA 

Pogoj: 

— strojni inženir; 
— 2 leti delovnih izkušenj; 
— aktivno znanje enega tujega jezika. 

Na razpolago je samska soba, v mesecu juliju pa bo zagotovljeno 
enosobno stanovanje. 
Osebni dohodek je v skladu s pravilnikom o delitvi sredstev za OD v 
TOZD Serijska proizvodnja. 

Kandidati, oddajte pismene vloge z dokazili o izpolnjevanju 
pogojev na naslov: Kadrovsko-socialna služba Rudarskega šolske-
ga centra Velenje, Prežihova 3, v roku 15 dni od objave. 

OBVESTILO 
V februarju  se pričenjata na RUDARSKEM ŠOLSKEM 

CENTRU VELENJE nadaljevalna tečaja angleščine in nemšči-
ne. Vsak tečaj obsega 100 ur, ob koncu pa lahko tečajniki 
opravijo izpit in si pridobijo verificirano  spričevalo o obvlada-
nju ustreznega tujega jezika na nivoju druge stopnje (srednje). 

Prijave sprejemamo v tajništvu TOZD EKS vsak dan od 6. 
do 14. ure, ob torkih pa tudi od 16. do 18. ure (telefon  850—422 
int. 25). Kandidati se lahko prijavijo tudi še uro pred pričetkom 
tečaja, če bodo še prosta mesta. 

Začetek tečaja nemškega jezika ob 11. februatrja  ob 19. 
uri. začetek tečaja angleškega jezika pa 12. 2. ob 17.30. 

Opravičujemo se podružnični šoli Miha Pintar—Toledo v 
Skalah, ker je ime šole izpadlo v zahvali za Antona Koželjnika. 
Vsi žalujoči. 

£22 
Z A H V A L A 

Ob boleči izgubi dragega očeta, starega očeta, pradeda, in 
strica 

FRANCA BRODE JA 
se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijate-
ljem in znancem, ki so nam izrekli pismena in ustna sožalja, 
darovali vence in cvetje, počastili njegov spomin in ga pospre-

mili na njegovi zadnji poti. 
Zahvaljujemo se govornikom Ivu Gorograncu, ki s e j e poslo-
vil v imenu skupščine občine in K. S., Slavku Brglezu za 
poslovilne besede od Z B in Karlu Zlodeju, ki s e j e poslovil v 
imenu rudnika lignita Velenje, rudarske godbe in društva 

upokojencev Velenje. 
Posebno se zahvaljujemo TOZD rudnika Velenje, častni 
straži rudarjev, pevskemu zboru društva upokojencev ter 

duhovniku. 

Globoko žalujoči: vsi njegovi 
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V E L E B L A G O V N I C A 

Velenje 

Plakete najboljšim hotelskim 
restavracijam 

V hotelu MerxvCeljujebila23. 
januarja slavnostna podelitev 
plaket najbolje ocenjenim hotel-
skim restavracijam, ki jih je v le-
tošnjem letu pregledala in ocenila 
posebna komisija celjske turistič-
ne zveze. V skupini hotelskih 
pansionskih restavracij je dobila 
zlato plaketo restavracija hotela 
Donat v Rogaški Slatini, srebrno 
plaketo pa restavracija hotela 
Atomske toplice. V skupini pre-
hodnih hotelskih restavracij sta 

dobili zlati plaketi restavracija 
hotela Merx v Celju in restavra-
cija hotela Paka iz Velenja. 
Srebrno plaketo je v isti skupini 
dobila restavracija vile Herbes-
tein iz Velenja. 

Ocenjevanje je pokazalo, da so 
hotelske restavracije na širšem 
celjskem območju lepo urejene in 
dobro vodene. Podeljene plakete 
bodo gotovo spodbuda gostincem 
za še nadaljna prizadevanja za 
čimboljše počutje gostov. 

Akademski ples 80 

Letos slabša udeležba 
Šaleški študentski klulrje tudi le-

tos pripravil že devetnajsti akadem-
ski ples z brucovanjem. Prireditev 
ima večkraten pomen: srečajo se 
prijatelji i/ študijskih let. opravi se 
tradicionalno sprejemanje brucov v 
študentske vrste, ,.zeleno carstvo" 
v imenu študentov pregleda 
nekakšno kroniko dogodkov 
preteklega leta v občini in pri tem 
seveda ne manjka zbadljivosti, 
piki osti in zabave. Ples pa je obe-
nem ludi glavni vir zaslužka kluba. 

Edina pomanjkljivost letošnjega 
plesa je bila pravzaprav le nekoliko 
premajhna udeležba. Vzroka sta 
dva. Nekateri sicer nekdaj redni 
obiskovalci plesa se zmrdujejo nad 
restavracijo Kavarne REK (lu je bil 
ples Iclos že tretjič zapored), češ, da 
za tako elitno prireditev ni primer-
na (!?) čeprav si Šaleški študentski 
klub že dlje časa prizadeva, da bi 
akademski nles izeuhil značai elit-

nosti!!! Drugi vzrok pa je v 
neusklajenosti družabnih prireditev 
v Velenju (dolgo časa nobene, 
potem pa kar dve ali tri na isti dan), 
saj je bil isti večer tudi planinski 
ples. čeprav je bilo za letos dogo-
vorjeno z občinsko konferenco 
S / D I , da program prireditev 
ustrezno uskladi. Napaka naj bo 
poduk za prihodnja leta. 

Zabavni program letošnjega 
plesa se je ,.spotaknil" ob nezgra-
jeno drsališče, dolgo obljubljeni 
mladinski kiub, novonastajajoči 
turizem ob velenjskem jezcu, 
občasno kulturno razsipništvo in 
podobne cvetke velenjskega leta 
1979. Smeha ni manjkalo, pa tudi 
zabave po končanem programu. 

t e/ ieto dni pa na svidenje na 
jubilejnem XX. akademskem 
plesu! 

V. Vrbič 

Z velikim zanimanjem so prisluhnili besedam prvoborca Ivana Gušiča o sedanjih aktualnih dogodkih 
doma in na tujem 

Srečanje 

Spomini ne bodo nikoli 
zbledeli 

V nedeljo dopoldne so se v 
prostorih družbene prehrane Rek 
v Velenju zbrali na vsakoletnem 
srečanju bivši politični zaporniki, 
interniranci ter ukradeni otroci. 
Od približno 140 povabljenih, jih 
je prišlo okrog osemdeset, vse 
tiste, ki so morali ostati doma 
zaradi bolezni pa bodo člani 
komisije za bivše politične zapor-
nike, intemirance ter ukradene 
Otroke obiskali. 

Srečanja prireja komisija že 
približno deset let. In nekdanji 
zaporniki, interniranci ter ukra-
deni otroci se jih radi udeležuje-
jo. saj si imajo kljub temu vsako 
leto veliko povedati in kadarkoli 
so skupaj, njihovi spomini sežejo 
vedno znova v najhujše čase 
njihovega življenja, katerih ne 
bodo nikoli pozabili. 

Vse je najprej pozdravila pred-
sednica komisije za bivše politič-
ne zapornike, intemirance ter 
ukradene otroke Vida Klemen-
čič. Še posebej toplo pa je po-
zdravila tudi nekdanje zaporni-
ke. intemirance ter ukradene 
otroke iz. občin Mozirje in Slo-
venj Gradec, ki so se odzvali 
vabilu komisije ter se udeležili 
srečanja. Prebrala je tudi imena 
tistih članov, ki so umrli v zad-
njem letu. Spomin nanje so 
počastili z enominutnim mol-
kom. V imenu predsedstva ob-
činskega odbora ZZB NOV Vele-
nje pa jim je spregovoril prvobo-
rec Ivan Gušič ter jih ob tej 
priliki seznanil z aktualnim do-
gajanjem pri nas in v svetu v 
sedanjem času. Ob koncu so 
pregledali še delo v preteklem 

letu in sprejeli delovni program 
za letos. Lani so si priredili 
srečanje dvakrat. Najprej za 
novo leto nato pa še ob 8. marcu. 

Bili so tudi na srečanju interni-
rancev na Podljubelju in isti dan 
obiskali tudi zgodovinske Draž-
goše. Organizirali so še izlet po 
poteh revolucije na Sutjesko. si 
ogledali muzej NOB v Foči in 
obiskali tudi druge kraje znane iz 
NOB. 

Letos, ko je 35-obletnica osvo-
boditve. želijo obiskati taborišči 
Mauthausen in Auschvvitz. kraja, 
katera ne bosta nikoli izbrisana 
iz njihovega spomina, saj so bili 
tam le gole številke na papirju. 
Ob obisku pa bodo znova poča-
stili spomin na vse tiste, ki se 
nikoli niso vrnili domov. 

Miličniki so zapisali 

Kršili so javni 
red in mir 

— V Rudarskem domu Velenje 
je 22. januarja ob 18.20 kršil javni 
red in mir S. N. 'Pomirili so ga 
miličniki, ki pa so napisali tudi 
prijavo sodniku za prekrške. 

— Velenjski miličniki morajo 
večkrat posredovati, ker F. T. 
grdo ravna s svojo bivšo ženo in 
otrokoma, s katerimi živi v istem 
stanovanju. Tako je bilo tudi 
pretekli teden. F. T. se bo moral za 
svoja dejanja zagovarjati pri sod-
niku za prekrške. 

— V Delavskem klubu v Ve-
lenjuje23. januarja nekaj pred 18. 
liro razgrajal I. G. Posredovati so 
morali miličniki, ki so vročekr-
vnežu priskrbeli tudi prenočiš-
če. Čaka pa ga tudi obisk pri 
sodniku za prekrške. 

— 25. januarja ob 8. zjutraj je 
aot hotela Paka opazil, da mu je s 
parkirišča izginil avtomobil. S 
pomočjo občanov, so ga miličniki 
izsledili še isti dan ob pol desetih 
dopoldne. Osebni avtomobil BL 
75 i_73 so odkrili pri A. T. v Ar-
načah. 

— V tovarni gospodinjske 
opreme je 26. januarja dopoldne 
razgrajal in motil sodelavce pri 
delu vinjeni D. A. Miličniki so mu 
priskrbeli primernejši prostor. 
Čaka ga še sodnik za prekrške. 

Prehitra vožnja 
Voznik osebnega avtomobila 

CF, 525—30 Ivan Skok je vozil 23. 
januarja po cesti v Skornem ne-
kol i ko prehitro. Zaradi tega je trčil 
v avtobus LJ 250—477. ki ga je 
vozil Izet Saroč. 

Zaletel se je 
v drevo 

Voznik osebnega avtomobila 
CF. 105—104 Ivan Plahuta se je 
Zaletel v23. januarja okoli 23. ure 
zaradi neprimerne hitrosti v drevo 
ob cesti. Ker je bil pod vplivom 
alkohola so mu miličniki odvzeli 
vozniško dovoljenje ter napisali 
prijavo sodniku za prekrške. 

Oživljen mozirski pust 
Pred vrati je letošnje pustovanje in Pust mozirski je svojo bratovščino 

že nekajkrat pozval na delovni sestanek. Pustni bratje so z veliko dobre 
volje in z zvrhano mero pametnih napotkov že zasnovali program 
letošnjega pustovanja. V teh dneh seveda z vso potrebno vnemo 
oblikujejo posamezne točke in jih pripravljajo za javno predstavitev. 
Zagnanost priprav vsekakor obeta in mozirskega Pusta bo tudi letos 
veljalo obiskati. 

Pustne prireditve v Mozirju bodo tudi tokrat tekle po ustaljenih 
običajih, le njihova vsebina bo seveda prikrojena trenutnim razmeram. 

Krajevna organizacija ZZB NOV Mozirje 

Še več skrb! za člane 
oboroženih sil in p o d o b n o . 

Pozabili niso na področ je 
o b r a m b n i h pr iprav , zlasti v 
mozirski krajevni skupnost i . 
N j ihove bogate izkušnje so pri 
u resn ičevan ju nalog na tem 

področ ju seveda neprecen l j i -
\ c. Prav tako b o d o te i zkušn je 
s p r idom uporabi l i v ackij i 
p r idob ivan ja mlad ih /.a vo-
laške šole in poklice. 

F ranc O M L A D I Č 

Naročnikom in bralcem Našega časa 

Pišite nam več in pogosteje 
Pred vami . dragi naročniki in bralci, j e že četrta 

številka Našega časa. k i j e izšla v letu 1980. V e r j e t n o ste se 
\ tem času že privadil i nove barve, ki s m o j o »nadeli« 
v a šemu pr i ja te l ju , opazil i pa ste ob tem zago tovo tudi . d a 
si p r i z a d e v a m o dati N a š e m u času tudi sicer d r u g a č n o 
podobo . 

Z novim letom 1980 s m o prenesli grafično  pr ipravo, 
t iskanje in o d p r e m o Našega časa v Č G P Večer. Mar ibor . 
Prepričani smo. da bo poslej težav m a n j . kot j ih je bilo 
zadn ja leta. p redvsem pa. d a boste domač i t edhnik pre-
icmali o b petkih (za z a m u d o pri dostavi d ruge in t ret je 
le tošnje številke j e kriv tozd Poštni cen te r Mar ibor , za 
kar se je opraviči l in zagotovil , da d o p o d o b n i h d o g o d k o v 
\ p r ihodn je ne bo več pr iha ja lo) . 

Z a č a s n e m u s k u p n e m u p r o g r a m s k e m u sosvetu za 
Naš čas in Rad io Velenje , ki g a j e imenova lo p redseds tvo 
O K S Z D L Velenje na zadnj i seji. b o m o na prvi seji 
predložili v o b r a v n a v o tudi p o d r o b n o vsebinsko 
usmeri tev t edn ika Naš čas. upoš teva je pri tem seveda 
celovito p . o g r a m s k o zasnovo, ki j o je n o v e m b r a lani 
potrdi lo predseds tvo O K S Z D L Velen je za N a š čas in 
Radio Velenje . 

Prepr ičani smo. d a j e tudi vaša želja, d a bi N a š čas kar 
na jbo l j celovito in ob jek t ivno obveščal o vsem. kar vas 
zan ima , o z i r o m a o čemer mora t e biti obveščeni . V ured-
ništvu si b o m o pr izadeval i , da bi to nalogo, kol ikor j e 
na jbo l j mogoče , uresničili. V a b i m o pa tudi vas. spošto-
vani naročniki in bralci, da n a m poslej več in pogos te je 
pišete. Pišite n a m . ka j vam je bilo všeč. ka j pogreša te v.. 
N a š e m u času in tudi kaj s m o s labo napisal i . Vsi vaši 
predlogi in vse misli n a m b o d o d o b r o d o š l e pri obl iko-
vanju in pisanju Našega časa. 

Ko bo programski sosvet potrdi l vsebinsko usmer i tev 
Našega časa j o b o m o . s k u p a j s celovi to p rog ramsko zas-
•IOVO Našega časa in Radia Velenje , predstavi l i tudi vam. 

Uredn i š tvo Našega časa 

Pravo ime, ki vas reši skvfoi pred 
odločitvijo o nakupih za družino in dom. 
Vse blago v eni hiši! 

Borci k ra jevne skupnost i 
Moz i r j e so v pre teklem letu 
dosegli pomembne uspehe — 
Bogat načr t za le tos — V 
ospredju skrb za č lanstvo 

Pred dnev i so se na seji zb-
ali člani o d b o r a k ra j evne 

organizaci je Z Z B N O V 
Mozirje. Ocenili so delo v 
minu lem letu ter pri tem 
ugotovili, d a so v tem o b d o b j u 
dosegli vrsto uspehov na šte-
vilnih pod ročj i h svoj ega 
l ideis tvovanja . P o d r o b n e j e se 
bodo o v sem tem pomeni l i na 
bližnji letni skupščini , zak-
Ijučnim p r ip r avam n a n j o pa 
so veliko pozornost i nameni l i 
ludi na seji odbo ra . Med 
drugim so že evident iral i 
kandida te za novo vodstvo 
kra jevne in občinske 
organizaci je . 

Zelo ž ivahna j e bila raz-
prava o osnu tku le tošnjega 
de lovnega načr ta . Na prvo 
mesto so postavili še okrep-
il eno skrb za svoje č lane, zlasti 
za ostarele in bo lehne . Stre-
meli bodo za tem. da b o d o 
borci deležni še več zdrav-
sivene nege. povečat i pa na-
merava jo tudi obseg zdrav-
niških pregledov in zdravl je-
nja v topl icah. Na seji so 
sprejeli še vrsto nalog, ki j ih 
bodo moral i opravi t i ob le-
tošnjem p o h o d u Po poteh 14. 
divizije. 

Izdelali so tudi osnu tek de-
'ovnega p r o g r a m a za letos. 
Poleg že o m e n j e n i h nalog so v 
p r o g r a m u zapisali , da se b o d o 
po v seh svojih močeh d e j a v n o 
v ključevali v različne d ružbe -
nopol i t ične akci je v kra jevni 
skupnost i in na občinski rav-
ni. zlasti seveda v tiste, pri 
katerih je p o m o č borcev ne-
nadomest l j iva . Sem sodi jo 
K.u n rčkova pošta, štafeta 
mladosti , d a n borca, dan 

N e m o č n o je obvisel tale semafor  na svojem drogu. Pa ni 
prvič. Ne vemo, ali je temu kriva zgol j nepazl j ivost ali malo| 
marnos t voznikov (predvsem tovorn jakov , ka j t i o sebnemu v 
bi to de j an j e težko pripisali), ali pa so krivci tisti, ki so semafoi 
postavljal i . Morda bi ga pa le kaza lo premakni t i kakšen metei 
dlje od ces t i šča . D. B. 


